
Direktor podjetja 
Logarska dolina d .o.o.

rvsem nepregleden in nekorekten 
način poslovanja Energetike 

Solčava d.o.o., na katerega nismo 
neli vpliva, je naredil veliko škodo 

temu dobremu ekološkemu 
irojektu, ugledu lokalne skupnosti 

zaradi evropskih in državnih 
bvencij in medsebojnim odnosom 
omačinov v Logarski dolini, kar je 

za nas še posebej boleče.
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OftMtavek za p ipo  
razcep 4 odprtine

3.610 SIT
(15,06 EUR)

Škropilna in pršilna 
S *C rt*p išto la

8-litrska 
1.150 SIT 
(4,79 EUR)

*
Zalivalke PVC

5-litrska

Železnina LUCE tt 
Železnina U*UBNO

ipČ Ljubija W-. 837|W|71,

Trojna namakalna cev 
15 m etrov

Voziček s kolutom

Krtača za avto

Cevi za vodo 
15 m etrov

HabiT
upravljan je  s stanovanji, d.o.o.

U p r a v l ja n je  s  s t a n o v a n j i
Kersnikova 11, 3320 Velenje 
Tel.: 00386 (0)3 898 16 00 
E-mail: habit@rlv.si 
Internet naslov: 
http://www.habit.si 
Fax: 00386 (0)3 587 57 56

P o s r e d o v a n je  v  p r o m e tu  z  
n e p r e m ič n in a m i
Pisarne; Šaleška 18d, Velenje, 
Zadrečka 11, Nazarje 
Tel.: 00386 (0)3 897 51 30, 
nepremičnine GSM: 041/ 665-223 
E-mail: habit.nepremicnine@siol.net
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CELIE T r e t j a  s t r a n

Petnajst let
Desetletje in pol. Veliko za človeka, malo 

za državo. Če bi šteli po človeško, prehaja 
država Slovenija v najbolj burno obdobje 
najstništva, ko je »kul« biti uporniški, 
nenavaden in svojeglav. Nenavadna Slove
nija vsekakor je, vsaj če jo primerjamo z 
državami, ki so istočasno z njo vstopile v 
Evropsko unijo. Slovenci bomo prvi in 
zaenkrat edini prevzeli skupno evropsko 
valuto evro in to bo še en nadvse pomemben 
mejnik v naši novejši zgodovini. Se še 
spomnite, da smo pred petnajstimi leti 
varčevali v markah in frankih?

Danes je vse drugače. Objektivno zaslu
žimo več, toda objektivno tudi več plačamo 
državi. Novinarji časnika Finance so izraču
nali, da je bil v sredo zadnji dan, ko smo v 
letošnjem letu delali za državo, od včeraj dalje 
do konca leta pa bomo, statistično seveda, 
delali zase oziroma za svoj žep. Zaskrbljujoče 
je, da v primerjavi z razvito Evropo in ostalim 
svetom »dan davčne svobode« v Sloveniji 
praznujemo med zadnjimi -  letos celo tri dni 
pozneje kot lani.

Vsak lahko posebej zase izračuna, koliko 
dni v letu dela za državo, koliko pa za svoj žep, 
na ta način, da vse davke in prispevke deli z 
bruto prihodki v koledarskem letu. Lani smo

po statističnih podatkih dan davčne svobode 
praznovali 1 6 8 . dan v letu oziroma 18. junija, 
letos pa šele 21. junija, ker je državna poraba 
rasla hitreje kot slovenski bruto družbeni 
proizvod in dosega že 48 odstotkov vsega 
razpoložljivega dohodka!

Zanimivo bi bilo, če bi vsem zaposlenim 
prihodnji mesec izplačali bruto plače, vse 
prodajne cene bi očistili davkov, ljudem pa bi 
izdali položnice za plačilo davčnih obveznosti. 
Ob predpostavki, da je  povprečna slovenska 
bruto plača v aprilu znašala slabih 280 
tisočakov in da je k temu znesku potrebno 
prišteti še dobrih dvajset tisočakov davka na 
plače, bi moral po grobem izračunu pri bruto 
mesečnih prihodkih 300.000 SIT povprečni 
državljan plačati državi položnico za 120 tisoč 
tolarjev, pri tem pa ni upoštevan davek na 
dodano vrednost, trošarine in dohodnina. 
Kaj menite, koliko ljudi bi plačalo takšno 
položnico?

Ob 15. obletnici sam ostojnosti si lahko 
upravičeno čestitamo za dosežene uspehe, 
hkrati pa moramo biti pošteni sami do sebe. 
Če ne bomo zmogli poceniti državnega 
aparata, bo Slovenija še pred praznova
njem Abrahama pojedla sama sebe. Pa na 
zdravje!

I Z  V S E B I N E :

Aktualno:
Družbeniki Energetike Solčava d.o.o. 
brez informacij in vpliva................................. 4

Slovenska ljudska stranka:
Ustanovljen občinski odbor
na Rečici ob Savinji........ ................................ 4

Nazarje:
Obujen spomin na Osvobodilno fron to ........6

Intervju:
Pogovor z Andrejem Presečnikom, 
nekdanjemu predsedniku skupščine 
občine Mozirje.................................................8

Rečica ob Savinji:
Nova občina mora imeti dušo .................... 15

Na naslovnici:
Člani motokluba Zmaji na tradicionalnem 
srečanju v Zgornji Savinjski dolin i

Iz roda v rod v Nazarjah:
Izbirno tekmovanje za Zlato
harmoniko Ljubečne?.................................25

ISSN 0351-8140, leto XXXVIII, št. 25, 23. junij 2006. Izhaja vsak petek. Ustanovitelj: Skupščina občine Mozirje. Izdajatelj: Savinjske novice, d.o.o. Nazarje, Savinjska cesta 
4, 3331 Nazarje. Telefon: 03/83-90-790, telefon in faks: 03/83-90-791, transakcijski račun: 33000-0000571515. Glavni in odgovorni urednik: Franci Kotnik. Pomočnik 
glavnega in odgovornega urednika: Igor Solar. Stalni sodelavci: Aleksander Videčnik, Milena Kozole, Franjo Atelšek, Tatiana Golob, Franjo Pukart, Ciril M. Sem, Marija Šukalo, 
Igor Pečnik, Benjamin Kanjir, Jože Miklavc, Marija Lebar, Nastasja Kotnik, Barbara Fužir, Alenka Klemše Begič, Kmetijska svetovalna služba, Zavod za gozdove, Edi Mavrič- 
Savinjčan. Tajnica uredništva: Cvetka Kadliček. Računalniška obdelava: Uroš Kotnik. Vodja trženja: Helena Kotnik, trzenje@savinjske.com Naslov uredništva: Savinjske novice, 
Savinjska cesta 4,3331 Nazarje. Telefon: 03/83-90-790, telefon in faks: 03/83-90-791. E-pošta: urednis1vo@savinjske.com. Internet: http://www.savinjske.com. Cena za 
izvod: 298 SIT, 1.25 EUR za naročnike: 268 SIT, 1.19 EUR. Tisk: Grafika Gracer, Lava 7b, Celje. Naklada: 2.500 izvodov. Rokopise, objave, razpise in oglase je potrebno 
dostaviti v uredništvo najkasneje osem dni pred izidom tekoče številke. Na podlagi Zakona o davku na dodano vrednost sodi časopis Savinjske novice med proizvode, za 
katere se obračunava davek na dodano vrednost po stopnji 8,5%. Objavljenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Pridržujemo si pravico krajšanja besedil. Pisem bralcev in 
oglasov ne lektoriramo. Izključno pisne odpovedi sprejemamo za naslednje dvomesečje.



TOPLOVOD V LO GARSKI DOLINI G R EJE  TUDI V POLETNI VROČINI

D r u ž b e n i k i  b r e z  i n f o r m a c i j  i n  v p l i v a

Na novico o stečaju podjetja Energetika Solčava d.o.o. se je  odzval d i
rekto r podjetja Logarska dolina d.o.o. Avgust Lenar, ki im a v solčavski 
kotlarn i 15-odstotni delež. Lenar pravi, da je  imelo podjetje  Logarska 
dolina pri projektu daljinskega ogrevanja, ki je  v osrednjem delu Logar
ske doline, odločilno vlogo v  letih 1998-2000. Pripravili so idejn i projekt 
in pred šestim i leti p ridobili vsa potrebna soglasja in gradbeno dovoljen
je  za stavbo kotlovnice in toplovoda, kar je  b il pogoj za sofinanciranje 
programa iz Pharovih sredstev.

»Nadaljnji pogoj za sofinanciran
je gradnje objekta iz državnega 
proračuna je  bil prenos in investic
ije na Občino Solčava. To seje zgodi
lo januarja 2000. Od takrat naprej 
je o izbiri tehnične opreme in izved
bi investic ije  o d loča la  Občina 
Solčava sam ostojno ali v okviru 
konzorcija štirih projektno pove
zanih občin. Do konca leta 2002 
smo bili še občasno povabljeni k 
sodelovanju. Že pred prenosom 
investicije smo izgradili znaten del 
toplovoda in se dogovorili za sub
vencije avstrijskega ekološkega 
sklada v višini 163.700 evrov.

K podpisu te pogodbe je bila kas
neje povabljena tudi Občina Solča
va. Časa za izbiro ustrezne teh
nične opreme je  b ilo do objave 
razpisa PHARE CBC več kot dovolj, 
na kar pa Logarska dolina d.o.o. ni 
imela več vpliva, saj je  to povsem

strokovno vprašan je, ki ga je v 
okviru konzorcija urejala občina.

Vse to  je  b ilo novembra 2 002  
brezplačno preneseno na skupno 
podjetje Energetika Solčava d.o.o. 
v dobri veri, da bodo odgovorni s fi
nančnimi in materialnim i sredstvi 
gospodarili odgovorno in da bo im
elo pod jetje  Logarska dolina  v 
skladu z zakonodajo in družbeno 
pogodbo možnost soodločati o iz
vedbi investicije in poslovanju objek
ta,« pojasnjuje Avgust Lenar.

Po njegovem bi moralo več kot 
240 milijonov tolarjev skupnih sub
vencij ob normalni izvedbi zadošča
ti za dokončanje investicije, vendar 
kljub pozivom niso bili obveščeni o 
poteku investicije, niti o poskusnem 
obra tovan ju  kotlovn ice . Lenar 
pravi, da kljub jasnim  določilom v 
d ružben i pogodbi n iso im eli 
možnosti soodločati o tako pomem-

SLOVENSKA UUDSK» STRANKA (SLS)

U s t a n o v l j e n  o b č i n s k i  

o d b o r  n a  R e č i c i  o b  S a v i n j i

Pred dnevi so člani Slovenske ljudske stranke iz Rečice ob Savinji na 
ustanovnem občnem zboru izvo lili šestčlanski občinski odbor stranke, 
katerega bo v  prvem mandatu vodil Janko Žuntar, dosedanji član občin
skega odbora stranke v  Mozirju. Podpredsedniško funkcijo  bo opravljal 
Andrej Flere, ta jn iške zadolžitve pa bo opravlja la  M ira Kolenc.

Na občnem zboru so bili kot gos
tje prisotni vodja poslanske skupine 
SLS v državnem  zboru  Jakob  
Presečnik, regijski koordinator An
drej Presečnik in predsednik mozir
skega občinskega odbora stranke 
Maksimilijan Lipnik. Razpravljavci 
so največ časa namenili problem
atiki, s katero se bo morala najprej 
soočiti nova občina Rečica ob Sav
inji, in pripravah na jesenske lokalne 
volitve. Po besedah Andreja 
Presečnika bo stranka v občinah 
Solčava, Ljubno in Mozirje podprla

dosedanje župane oziroma župan
jo, v Gornjem Gradu se bo za žup
ansko mesto potegoval dosedanji 
č lan  obč inskega  sveta Stanko 
Ogradi. Za občini Luče in Rečica ob 
Savin ji v SLS še n iso  spre je li 
odločitve, vendar bodo verjetno 
podprli neodvisna kandidata Klavd
ija Strmčnika in Vinka Jeraja. Najbolj 
na čistinije stranka vobčini Nazarje, 
kjer lastnega kandidata nim ajo, 
skoraj verjetno pa ne bodo podprli 
nobenega od drugih kandidatov.

Savinjčan

bnih zadevah, kot so izbira direktor
ja , izvedba investicije, poslovanje 
pod jetja , zak ljučn i račun i in 
nenazadnje tud i uvedba steča
jnega postopka.

Maja 2 004 je bila sklicana prva in 
edina skupščina, kije bila zaključe
na brez sklepov in z očitkom pred-

Direktor podjetja Logarska 
dolina d.o.o. Avgust Lenar

(foto: EM S)

stavnika Logarske doline d.o.o., da 
je  potrebno energetsko podjetje 
voditi skladno z družbeno pogodbo, 
sprejemati poslovna poročila po

zakonitem postopku, ter pripraviti 
pisno poročilo o izvedbi investicije 
in poskusnega obratovanja. Ker 
gre za javna, torej davkoplačeval
ska sredstva, bi morala biti celotna 
zadeva objavljena v občinskem 
glasilu.

Čeprav je Logarska dolina d.o.o. 
d ružben ik Energetike Solčava 
d.o.o., jih  d irektor Energetike in 
hkrati župan Solčave Vojko Kle- 
menšek o uvedbi stečaja ni obves
til. Tako vsaj trdi Avgust Lenar in 
dodaja, da sedaj sami zbirajo po
datke in ugotavljajo vzroke za pro
pad toplovodnega podjetja.

»V našem interesu je, da ostane 
sistem daljinskega ogrevanja v las
ti Občine Solčava z vplivom družbe 
domačinov, kot upravljavca krajin
skega parka in neposrednim uprav
ljanjem lastnika zemljišča. Ob tem 
pa se seveda odp ira jo  številna 
vprašanja. Kako je možno, da je v 
slabih treh letih od zaključka inves
ticije padla vrednost premoženja s 
knjigovodskih preko 220 milijonov 
to la rje v  javnega  denarja  na 
približno 100 milijonov tolarjev, kot 
naj bi pokazala cenitev, naročena 
s strani stečajnega upravitelja ozi
roma zmanjšana vrednost zaradi 
prisilne prodaje manj kot 50 mili
jonov tolarjev?

Še manj je  možno oceniti tržno 
vrednost objekta, ki tudi v poletnem

BORZA PONUDB IN POVPRAŠEVANJA
Borzoje oblika mednarodnih poslovnih priložnosti malih in sred

nje velikih podjetij no trgu Evropske unije, centralne in vzhodne 
Evrope ter mediteranskih držav. Omogoča vam, da preko široke 
mreže Euro Info Centrov (EIC) sklenete finančno, tehnično ali pro
dajno mednarodno poslovno sodelovanje.

EIC Maribor (Dijana Bestijanić), tel: 02 /  333 13 07, faks: 02 /  333 13 09, e-pošta: 
diiana.bestiianic@mra.si. http://eic.mra.si

EIC-maj-85: Francoski proizvaja
lec kovinskih  p o lp ro izvodov in 
vrtečih se elementov za različne 
industrijske sektorje, želi sodelova
ti s tujimi podjetji, zainteresiranimi 
za podizvajalska dela na področju 
izdelave spojev, elektronike, medi
cinskih izdelkov, mehanike, optike, 
idr.

EIC-maj-92: Nemško strojegrad- 
no podjetje, specializirano v proiz
vodnji transportnih sistemov, išče 
kom ercia lne in proizvodne part
nerje.

EIC-maj-97: Francosko podjetje, 
specializirano na področju gradbe
ništva, izdelave gradbenih elemen
tov iz mavca, slikopleskarstva, ob
nove fasade stavb, idr. išče podiz
vajalce in slikopleskarje.

EIC-maj-107: Romunsko pod
jetje, specializirano v proizvodnji in 
d is trib u c iji poh ištva  iz fu rn irja  
(kuhinj, dnevnih sob in manjšega 
pohištva) išče poslovne partnerje 
za prenos know-hawa in tehnolog
ije ter za vzpostavitev joint-venture 
podjetja.



času normalno obratuje, saj očitno 
ni bila opravljena analiza investicije 
in poskusnega obratovanja, ki seje 
začelo pred tremi leti. Večkrat smo 
zaman pisno zahtevali izdelavo in 
objavo obeh analiz, saj bi tako lahko 
v garancijskem  roku odpravili 
pomanjkljivosti na stroške izvajal
cev,« navaja Lenar.

Avgust Lenar nadalje trdi, da ni 
možno oceniti tržne vrednosti zara
di malomarnega poslovanja direk
torja Energetike Solčava. Pred inves
ticijo namreč niso bili sprejeti ustrez
ni odloki in zavezujoče pogodbe z 
odjemalci, kar bi bilo zaradi investi
ranja javnih sredstev nujno. Težava 
je tudi v tem, da se oddana energija 
dve leti ni zaračunavala, odgovorni 
pa niso iskali vzroka povsem nenor
malnih izgub v omrežju, lahko bi up
orabljali lastno (cenejšo) surovino, 
porabniki so bili neenakopravno 
obravnavani itd.

Lenarje prepričan, daje  bila stor
jena velika napaka, ker seje o vsem 
odločalo v povsem zaprtem krogu, 
brez občinskega sveta in pred
stavnika Logarske doline d.o.o., kar 
je  zelo negativno vplivalo tudi na 
ostalo medsebojno sodelovanje, ki 
je  bilo pred letom 2001 med obči
no in upravljavcem parka zelo do
bro.

Avgust Lenar nadalje pojasnjuje: 
»Povsem nepregleden in nekorek
ten način poslovanja Energetike 
Solčava d.o.o., na katerega nismo 
imeli vpliva, je naredil veliko škodo 
temu dobremu ekološkemu pro
jektu, ugledu lokalne skupnosti

zaradi evropskih in državnih sub
vencij in medsebojnim odnosom 
domačinov v Logarski dolini, kar je 
za nas še posebej boleče. Ob vsem 
tem se postavlja logično vprašan
je, kako naprej.

Za oceno prave tržne vrednosti je 
potrebno izdelati nov poslovni načrt 
na osnovi dejanskih podatkov o tri
letnem obratovanju kotlarne, izvesti 
poskusno obratovanje z normaln
im poslovanjem in potrebnimi mer
itvam i, ki bi s icer m orale biti iz
vedene že prvo kurilno sezono, in 
končno izvesti tudi optim izacijo  
opreme - nikakor ne za 100 mili
jonov tolarjev, kot navaja direktor, 
saj za to ni potrebe, ker objekt že 
sedaj normalno deluje tudi poleti, ko 
je  poraba energije m in im alna. 
Sprem em be bo seveda sedaj 
potrebno izvesti na lastne stroške, 
ker je  garancijski rok izvajalcem 
potekel.

Kot odgovorna oseba družbeni
kov Logarska dolina d.o.o. menim, 
da gre za tako očitne kršitve za
konodaje in predpisov, da jih steča
jn i upravitelj in stečajni senat ne 
smeta spregledati in dati objekt v 
p rod a jo  po h itrem  postopku. 
Stečajni upravitelj in stečajni sen
at bi morala omogočiti ugotovitev 
vseh dejstev, pomembnih za vred
nost objekta in zaščito zakonitih in
teresov upnikov, družbenikov in 
skupnega premoženja. Še pose
bej zato, ker je bila velika večina de
narja p ridobljena za investic ijo  
javnega značaja.«

Savinjčan

JAVNI FORUM  V NAZARJAH

G o z d o v i  z a  p r i h o d n o s t

Ob tednu gozdov je  Zavod za gozdove Slovenije v sodelovanju z M inis
trstvom za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano (MKGP)v sredo, 7. jun ija, 
v nazorskemu domu kulture priredil javni forum, na katerem so prestavili 
Nacionalni gozdni program in javno razpravo o te j tem i.

Po uvodnem govoru Maksimilja
na Mohoriča z Ministrstva za kmet
ijstvo, gozdarstvo in prehrano, je 
naslovno tem o  p redstavil Vid 
Preložnik z Zavoda za gozdove 
Slovenije. Nacionalni programi nas
tajajo na osnovi ministrskih konfer
enc o vlogi gozdov v Evropi. Namen 
je, da se v proces z ozaveščanjem 
in popularizacijo vključi čim širši 
krog prebivalcev, saj je  gozd vital
nega pomena za vse.

Po končanem predavanju se je

razvila razprava, ki bi jo  lahko razde
lili v tri sklope in sicer okoljski vidik, 
gospodarski vidik in družbeni vidik. 
Pod okoljski vidik sodijo nekateri 
predlogi, kot so izgradnja lesenih 
jezov na manjših potokih, kar bo 
ključ do poplavne varnosti v Savin
jski dolini in tudi sicer sonaravno 
urejanje vodotokov v gorah in goz
dovih. Pomembno je ob vodotokih 
osnovati zeleni pas, še bolj poudar
iti vlogo gozdov pri urejanju vodnih 
režimov -  tako imenovana hidro

loška funkcija. Zaustaviti je  potreb
no zaraščanje krajine, kjer gozdovi 
že prevladujejo in ga spodbujati 
tam, kjer jih zaradi nesmotrne rabe 
ni dovolj (Prekmurje) in to povzroča 
probleme z vodo. Finančno bi bilo 
potrebno ovrednotiti zlasti tu ris
tično in hidrološko funkcijo gozda 
in vzpostaviti trženje obeh. To bi 
potem predstavljalo vir za vlaganja 
v gozdove.

Z gospodarskega  s ta lišča  je 
potrebno povečati učinkov itost 
povezovanja lastnikov, obveščati in 
izobraževati lastnike o najrazlične
jši zakonodaji, dosledno prepreče
vati črne gradnje gozdnih vlak, sk
rajšati roke za izplačilo spodbud.

Družbeni vidik: povečati bi bilo 
treba število zaposlenih  v javn i 
gozdarski službi, povečati pristo
jnosti gorske straže, nujno urediti 
stihijo na področju prometa v nar
avnem okolju in zaostriti kaznoval
no politiko (odvzem vozila) vsaj na 
področju Natura 2000.

Maksimiljan Mohorič (MKGP)je 
pogrešal udeležbo predstavnikov 
Km etijsko gozdarske zbornice, 
ribičev, lovcev, turističnih delavcev 
in večje število lastnikov gozdov. 
Gozd je  s p rodukc ijo  kisika in 
uravnavanjem  vode za naše 
preživetje nujno potreben, zato se 
stanje naših gozdov tiče vseh nas.

Marija Lebar

ZAVAROVALNICA M ARIBO R

U g o d n o s t i  z a  z v e s t e  

z a v a r o v a n c e

Zavarovalnica M aribor je  za svoje zveste zavarovance pripravila akcijo 
šolskih nezgodnih zavarovanj. Zavarovanci, ki so b ili pri Zavarovalnici 
M aribor nezgodno zavarovani že v šolskem letu 2 0 0 5 /2 0 0 6 , so deležni 
popustov in nagrad, predvsem pa dvojnega kritja  v  poletnih mesecih.

»V Zavarovalnici Maribor ugotav
ljamo, daje  potreba po kvalitetnem 
in cenovno ugodnem šolskem nez
godnem zavarovanju vedno večja. 
Glede na to, da se v času počitnic 
pa tudi v šolskem času zgodi vedno 
več poškodb, lahko šolsko nezgod
no zavarovanje ublaži finančne 
posledice le-teh. Zato smo se v Za
varovaln ic i M aribor od ločili, da 
našim najmlajšim ponudimo šolsko 
nezgodno zavarovanje še pred iz
tekom trajajočega šolskega leta.

Seveda pa smo za naše zavarov
ance, ki se bodo odločili in sprejeli 
našo ponudbo, pripravili popuste in 
tudi nagrade. Tako želimo v Zavar
ovalnici Maribor otroke ponovno 
zavarovati še preden se le-ti 
odpravijo na zaslužene počitnice -  
da bodo le-te res brezskrbne in 
maksimalno varne,« je  povedala 
mag. Natalija Postružnik, direktori
ca službe za odnose zjavnostmi pri 
Zavarovalnici Maribor.

KF

BANKA CELJE

N o v o  s i n d i d r a n o  p o s o j i l o

Banka Celje je  s konzorcijem 15 
tujih bank podpisala pogodbo o 
najemu sind iciranega posojila v 
višini 200  m ilijonov evrov. Vlogo 
organizatorja si pri letošnjem sin- 
diciranem posojilu delijo Bank Aus
tria Creditanstalt AG, Bayerische 
Landesbank, DZ BANK AG Deut
sche Zentra l-G enossenschafts- 
bank, HSH Nordbank AG, ING Bank 
N.V.in KBC BankN.V..

Odziv tujih bankje bil zelo ugoden, 
saj končni znesek posojila za več 
kot 30  odstotkov presega znesek

prvotnega povpraševanja, kon
čno zbrani znesek pa presega lan
ski najem  za 100 odstotkov. 
Izražen interes za sodelovanje in 
udeležba velikega števila bank iz 
sedmih držav sta potrditev dolgo
ročnih poslovnih vezi in ugleda, ki 
ga Banka Celje uživa v tu jin i. 
Letošnje s ind ic irano  posojilo  je 
namenjeno predčasnemu popla
čilu v preteklosti najetih posojil in 
fina nc ira n ju  potreb  kom itentov 
banke.

KF



NAZARJE

O b u j e n  s p o m i n  n a  O F

V okviru krajevnega praznika so v Nazarjah 15. junija na pročelju kul

turnega doma svečano odkrili spominsko tablo, posvečeno ustanovitvi 

prvega odbora OF leta 1941 v Nazarjah. Tabla je bila leta 1982 vzidana 

na Toničevo hišo v Nazarjah, kjer je omenjena ustanovitev potekala, last

nik hiše pa je pri obnovi pročelja ploščo odstranil.

Predsednik Krajevne skupnosti Nazarje Matej Pečovnik (levo) in 
predsednik Krajevnega odbora Zveze borcev in udeležencev NOV Milan 

Kopitar ob spominski tabli (foto. Benjam in Kanjir)

Od takrat so potekale razprave in 
dogovori z njim, da bi tablo vzidali 
nazaj na omenjeni objekt. Ker do 
dogovora ni prišlo, so se člani nazor
skega krajevnega odbora Zveze 
borcev in udeležencev NOV obrnili 
na krajevno skupnost in občino. 
Skupaj so se dogovorili, da ploščo 
namestijo na pročelje dom a kul
ture, kjer je dobro vidna.

Ob svečanem  odkritju  je  spre
govoril p redsedn ik  kra jevnega  
odbora ZB Milan Kopitar. Spomnil 
se je dogodkov, ki so v tistih letih

k ro jili usodo N azarčanov in 
okolišanov. Ustanovni sestanek je 
vToničevi hiši potekal jeseni 1941. 
Zbrali so se zavedni fantje, ki so se 
nato povezali s člani mozirskega 
odbora. S tema dejanjema so tve
gali svoja in tudi ž ivljenja svojih 
najbližjih. Po ustanovitvi odbora so 
se začele organizirane akcije, s 
katerimi so kljubovali nemškim za
vojevalcem. Ob odkritju plošče so 
ku ltu rn i p rog ram  p rip rav ile  
učenke nazorske osnovne šole.

Benjamin Kanjir

SKB BANKA

N a d o m e s t i l o  z a  d v i g  

g o t o v i n e

S 1. ju lijem  2006 bo za stranke 
SKB banke uvedeno nadomestilo 
za dvig gotovine na bančnih av
tomatih drugih bank, dvigi gotovine 
za stranke SKB banke na bančnih 
avtomatih SKB banke pa ostajajo še 
naprej brezplačni. Ker želijo v SKB 
banki, navkljub visokim stroškom 
upravljanja s sistem om  bančnih 
avtomatov, strankam omogočiti hit
er in lahek dostop do gotovine, bodo 
kot edina banka v Sloveniji svojim

strankam om ogočili mesečno tri 
b rezp lačne dvige gotov ine  na 
bančnih avtom atih drugih bank. 
Poleg tega bodo nadomestila za 
dvig  gotov ine  na bančn ih  av
tom a tih  SKB banke kot tud i na 
bančnih avtomatih drugih bank še 
naprej oproščeni njihovi najmlajši 
varčevalci -  imetniki PAPI osebne
ga računa ter imetniki Zlatega pa
keta.

S

OBČINA  
GORNJI GRAD

Attemsov trg 3 
3342 Gornji Grad

P R O G R A M  P R I R E D I T E V  O B  

P R A Z N O V A N J U  

O B Č I N S K E G A  P R A Z N I K A

Četrtak, 31.6.3006
ob 17. uri

Petek, 33.6.3006
ob 19. uri

Zaključna prireditev šole 
v domu kulture v Gornjem Gradu

Proslava ob državnem in občinskem prazniku s 
kulturnim prosramom ter podelitev občinskih 
priznanj v domu kulture v Gornjem Gradu

Sobota, 34.6.3006
Odhod avtobusa ob 6.50 uri iz AP Bočna, ob 7.00 uri 
iz AP Gornji Grad in 7.15 uri izAP Nova Štifta

Planinski izlet iz Tuhinja čez Menino v Gornji Grad

od 8. do 20. ure

ob 15. uri 

ob 19. uri 

ob 20. uri

ob 21. uri

Nedelja, 35.6.3006
od 9. do 12. ure

ob 15. uri

ob 15. uri

ob 18. uri

Torek, 37.6.3006
ob 16. uri

Četrtek, 39.6.3006
ob 17. uri

ob 17. uri 

ob 18. uri

Petek, 30.6.3006
ob 18. uri

Sobota, 1.7.3006

Nedelja, 3.7.3006
ob 15. uri

17. tradicionalni košarkarski maraton 
med ekipama Gornji Grad in Bočna 
na športnem isrišču v Gornjem Gradu

Gasilsko tekmovanje za pokal 
Občine Gornji Grad v Gornjem Gradu

Otvoritev razstave ljubiteljske slikarke 
Mojce Semprimožnik v saleriji Steki

Predstavitev fotomonografije Gornji Grad
Ljudje ob bregovih Drete avtorja
Edija Mavriča - Savinjčana v gostišču Trobej

Vrtna veselica v Novi Štifti 
z ansamblom Modrijani

Strelsko tekmovanje MK puška leže 
ekipno in posamezno na strelišču 
pod Gradiščem

Razstava ročnih del Društva upokojencev 
Gornji Grad in društev upokojencev iz Zadrečke 
doline v avli doma kulture v Gornjem Gradu

Nogometna tekma med ekipama NK Veterani 
in Občino Gornji Grad na velikem igrišču v 
Spodnjem trgu

Turnir trojk v košarki na športnem 
igrišču v Gornjem Gradu

Maraton "Bistro glavo varuje čelada" 
na športnem igrišču 
v Gornjem Gradu

Športno plezanje na Zagradišče 

Otvoritev ceste Preseka - Žerovnik 

Otvoritev ceste Podmiršek - Mlaker

Turnir trojk v košarki na igrišču v Gornjem Gradu

Gorski tek na Menino planino
(prijave na startu od 8.30 ure do 9.30
ure, start pred domom kulture v Gornjem Gradu)

Turnir trojk na mivki na igrišču v Gornjem Gradu

V L J U D N O  V A B L J E N I .
KF



MAG. LIDIJA DOVŠAK, DIREKTORICA NLB PODRUŽNICE SAVINJSKO-ŠALEŠKA

E v r o  p r i h a j a  n a  v e l i k a  v r a t a

Mag. Lidija Dovšak (foto: Franci Kotnik)

Najvišji državniki Evropske unije so prejšnji 

teden na zasedanju v Bruslju potrdili sprejem 

Slovenije v evroskupino, kar pomeni še korak 

bližje k uvedbi evra, kar se bo zgodilo 1. januar

ja 2007. Ker je projekt zamenjave nacionalne 

valute ne sam o izjemno pomemben, ampak 

tudi iqemno zahteven, so vanj vključene vse fi

nančne institucije v Sloveniji. Tudi Nova  

Ljubljanska banka se na uvedbo evra sistem

atično pripravlja, o čemer je več povedala di

rektorica NLB Podružnice Savinjsko-Šaleška 

mag. Lidija Dovšak.

Prvi januar 2007 je pred vrati. Koraka nazaj ni 
več, postali bomo trinajsta evropska država v 
evro območju in prva izmed novih članic, ki so se 
pridružile EU leta 2004. Brez dvoma lahko gov
orimo o velikem uspehu sedanje in bivše sloven
ske vlade, prevzem evra pa je za nas pomem
ben tud i zato , ker osem deset odsto tkov 
poslovanja našega gospodarstva poteka v evro 
valuti.

- Kaj pomeni prevzem evra za NLB?

Za Novo Ljubljansko banko predstavlja prevzem 
evra velik projekt in velik izziv, vsekakor pa gre za 
zelo kompleksno in zahtevno nalogo. S prevze
mom nove valute se ukvarjajo vsi sektorji naše 
banke.

- Kaj bo zamenjava valute pomenila za vaše 

varčevalce?

Za občane menjava tolarjev v evre praktično 
ne bo pomenila nobenega dela, saj bo banka v 
noči z 31. decembra 2006  na 1. januar 2007 
vse tolarske vloge avtomatsko spremenila v evre. 
Enako se bo zgodilo s tolarskimi krediti. V evre

bodo torej morali zamenjati le tolarje, kijih imajo 
v gotovini.

- Na kakšen način bodo občani to lahko storili?

Fizičnim osebam svetujemo, da gotovino v ob
liki drobiža, ki se nabira po raznih predalih, hranil
nikih in drugih podobnih mestih, prinesejo v 
banko in položijo na svoje račune. Seveda za 
kakšno hitenje v zvezi s tem ni nobene potrebe, 
velja pa dodati, da bo štirinajstdni po uvedbi evra, 
torej od prvega do 14. januarja 2007, mogoče 
plačevati v obeh valutah -  v tolarjih in evrih. Na 
banki bomo nato tolarje brezplačno menjali za 
evre do konca februarja. Banka Slovenije bo 
menjala tolarske kovance za evre do konca leta 
2016, tolarske bankovce pa bo menjala brez 
časovne omejitve.

- Po kakšnem tečaju bo izvedena avtomatska 

menjava tolarjev v evre?

Konverzija  bo v noč i z 31 .12 .2006  na 
1.1.2007 izvedena po fiksnem menjalnem raz
merju, ki bo določeno 11. julija. Lahko predvide
vamo, da ta tečaj ne bo bistveno drugačen od 
sedanjega tečaja, ki znaša 239,640 tolarjev za 
en evro.

-V  zadnjem času v Sloveniji nismo imeli prave

ga odnosa do drobiža, saj za en tolar ni bilo 

mogoče praktično kupiti n ič...

Res je, toda z uvedbo evra se bo situacija 
bistveno spremenila. Za en evro oziroma 240 
tolarjev je mogoče kupiti marsikaj, zato teh ko
vancev zagotovo ne bomo zanemarjali.

- Kako bo mogoče po prvem januarju priti do 

evro gotovine?

Nova Ljubljanska banka pokriva več kot polovi
co bankomatov v Sloveniji. Scenarij za menjavo 
tolarjev v evre je  pripravljen. Takoj po polnoči 
bomo začeli oskrbovati bankomate z evri, in sic
er z bankovci za 10 in 20 evrov, kot je  bila uspe
šna praksa evropskih bank. Vsi bankomati seve
da ne bo začeli delati takoj po polnoči, ampak 
bomo v vsaki regiji najprej oskrbeli z evri najbolj 
frekventne bankomate. Nato bomo v šestih eta
pah oskrbeli tudi ostale bankomate, celotna 
mreža pa naj bi normalno funkcionirala v roku 
24 ur, torej najkasneje do polnoči 1. januarja
2007.

- Kaj se bo zgodilo z bančnimi karticami?

Bančne kartice  ostane jo  v uporabi brez 
kakršnih koli sprememb, zamenjati pa bo treba 
do konca letošnjega leta neuporabljene čeko
vne blankete. Novi blanketi bodo našim strankam 
na voljo že v drugi polovici decembra, uporablja
ti pa jih bo mogoče po prvemjanuarju. Čeke, ki so 
bili izpolnjeni v tolarjih, bo banka vnovčevala do 
15. januarja 2007. Praktično neprekinjeno bodo 
delovale vse naše elektronske oblike bančništ
va: Klik, Proklik, Teledom, M oba... Naj ob tem do
dam, da bomo imetnike transakcijskih računov 
obvestili o opravljeni konverziji z rednimi januar
skimi izpiski, imetnikom tolarskih depozitov bomo

poslali posebne izpise, na podoben način pa 
bomo obvestili tudi kreditojemalce.

- Menite, da bo dvojno označevanje cen odi

gralo svojo vlogo?

Opažam, da se ljudje le počasi navajajo na evre. 
Preračunavanje je  zaradi neokroglega tečaja 
nekoliko težje, dobro pa je, da so tudi pokojnine 
že prikazane v evrih. Menim, da moramo začeti 
razmišljati v evrih in se navaditi živeti v evrih, ne 
pa da se zanašamo na pomoč evro kalkulator
jev.

- Kaj bo zamenjava valute pomenila za gosp

odarske subjekte, zlasti za trgovino in turizem, 

kjer je v obtoku največ gotovine?

Z omenjenimi podjetji, tako velikimi kot malimi, 
že sistematično delamo. Želimo, da se pravočas
no oskrbijo z zadostno količino evro gotovine. Mi 
bomo prvega decembra dobili začetne pakete 
evro kovancev, 11. decembra pa še začetne 
količine evro bankovcev. Skladno z navodili 
Banke S lovenije bom o o b likova li začetne 
poslovne pakete za manjša podjetja oziroma 
samostojne podjetnike, v enem takšnem paketu 
bo 201 evro gotovine, sestavljen pa bo iz 680 
enot. Fizične osebe oziroma podjetniki se bodo 
oskrbovali sterni paketi na bančnih okencih. Vsi 
gospodarski subjekti bodo morali za prehodno 
dobavo evro gotovine izpolnjevati določene 
pogoje glede hrambe in varovanja, saj ta denar 
ne sme v obtok pred 1. januarjem 2007, poleg 
tega pa se ne sme iznašati iz Slovenije pred uved
bo evra.

- Najbolj zahtevno bo verjetno poslovanje v 

prvih štirinajstih dneh januarja 2007, ko bodo 

v obroku tako tolarji kot evri?

Predvidevamo, da bodo poslovni subjekti v 
času dvojnega obtoka potrebovali več gotovine 
kot sicer. Pri tem kaže upoštevati izkušnje neka
terih evropskih držav, ki so že uspešno uvedle 
evro. Trgovci naj bi se opremili s kalkulatorji za 
izračun vračila gotovine, v prvih 14 dneh pa naj 
bi se izognili običajnim ponovoletnim razproda
jam. V večjih blagovnicah in nakupovalnih cen
trih naj bi imeli vsaj enega sodelavca, ki bo znal 
odgovarjati strankam  na vprašanja o evrih. 
Smiselno je predvideti ločena mesta v blagajnah 
za evro in tolarsko gotovino. Za kupce so zelo 
dobrodošle tabele s pretvorbo manjših zneskov. 
O vsem tem naj bi svoje člane informirali tudi 
gospodarska in obrtna zbornica, pri čemer naj 
bi bil poudarek tudi na prepoznavanju ponared
kov evro gotovine.

V Novi Ljubljanski banki bomo za zagotavljanje 
nemotenega poslovanja naših strank prilagodili 
režim delovanja dnevno-nočnih trezorjev in po 
potrebi organizirali dežurstva. Da bi se lahko na 
uvedbo evra kar najbolje pripravili, smo našim 
strankam že poslali vprašalnike in pričakujemo 
njihove odgovore.

Pogovarjal se je Franci Kotnik



ANDREJ PRESEČNIK, NEKDANJI PREDSEDNIK SKUPŠČINE OBČINE MOZIRJE

»Država preveč opeva politič
ne voditelje osamosvojitve in 

premalo operativce«

Andrej Presečnik (foto: EM S)

Andrej Presečnik je  bil prvi predsed
nik skupščine občine M ozirje v samos
tojni Sloveniji. Tako kot ostali delegati je  
bil izvoljen še v času bivše Jugoslavije. 
Na ustanovni seji je  dobil večinsko pod
poro in postal nekomunistični predsed
nik brez posebnih pristojnosti. Je zagov- 
ornik načelne drže, kar ni vedno po
spremljeno s ploskanjem, zato že osem
najsto leto vztraja v Slovenski kmečki 
zvezi oziroma Slovenski ljudski stranki. 
Čeprav se je  pred štirimi leti umaknil iz 
aktivne politike, so mu politične in gos
podarske poti in stranpoti v Zgornji Sav
injski dolini znane do obisti.

- Odločitev, da ne boste izpolnili ukaza 

takratne jugoslovanske vojske o predaji orožja, 

je bila precej pogumno dejanje.

Mogoče ni odveč omeniti, da so se začele 
določene aktivnosti že pred letom 1990, ko so 
se zgodile prve demokratične volitve. Pripadam 
Slovenski kmečki zvezi, to je  predhodnica Slov
enske ljudske stranke in s ponosom lahko pov
em, da nas je  kar nekaj sode lova lo  na us
tanovnem občnem zboru v Ljubljani leta 1988, 
ki naj bi pom enil začetek dem okratičnih, če 
hočete večstrankarskih  procesov v takra tn i 
državi. Med drugim  sm o dosledno podpira li 
Bavčarjev odbor za človekove pravice in mar

sikje sodelovali pri ustanavljanju ostalih zvez ozi
roma strank. Spomnimo se, da smo Zgornjesav- 
injčani vzbor občin z veliko večino izvolili zdravni
ka Antona Žunterja. Posebej je  potrebno iz
postaviti veliko vlogo dr. Franca Zagožna, kije bil 
na našem obm očju  nosilec liste Slovenske 
kmečke zveze, in je  v prelomnem obdobju za 
Slovenijo vodil poslanski klub Demosovih po
slancev.

Ko sem po izvolitvi prišel na občino opravit pri
mopredajo s predsednikom prejšnje skupščine 
Tonijem Borštnakom, je  stopil pred mene takrat
ni načelnik Teritorialne obrambe Niko Purnat z 
ukazom , da je  potrebno orožje  predati Ju
goslovanski ljudski armadi. Politično povsem 
neizkušen sem bil v precej nerodnem položaju. 
Po zaslugi profesionalcev z občine, ki so preprečili 
predajo orožja, je to ostalo v naših skladiščih. Imeli 
so mojo podporo, vendar je  bila odločitev njiho
va in če bi se odločili drugače, bi verjetno vojska 
orožje odpelja la. Prepričan sem, da država 
preveč opeva politične voditelje osamosvojitve 
in premalo operativce.

- Znotraj Demosa so bili tudi skrajneži, ki so 

vztrajali pri doslednem političnem obračuna

vanju z bivšimi strukturami.

Demos je v resnici imel večino v občinski skup
ščini, vendar si večina ni želela nove revolucije. 
Bile so želje po zamenjavah v občinski upravi, na 
udaru so bila tudi nekatera podjetja, vendar smo 
vokviru predsedstva skupščine poskušali naredi
ti vse za normalno funkcioniranje. Ali smo ravnali 
prav, je mogoče po petnajstih letih različno ocen
jevati. Po dveh letih je tudi znotraj Demosa prišlo 
do nesporazum ov, ki so botrova li m ojem u 
odstopu.

Za celovito podobo tistih let in razmer se je 
potrebno dotakniti tudi katastrofalnih poplav, ki 
so v m ars ičem  narekovale prihodn je  delo. 
Nenazadnje so poplave povzročile precej nespo
razumov med sam im i ljudm i, tudi vodilnim i. 
Poznamo lučki primer, kjer je zaradi poplav priš
lo do sprememb v krajevni skupnosti in, grdo 
rečeno, »naplavile« so danes precej vplivnega 
politika Mirka Zamernika. V končni fazi so »na
plavile« še enega sedanjega poslanca Jakoba 
Presečnika. Politično dogajanje v prvi polovici 
devetdesetih let je  bilo zaznamovano s poplava
mi, osamosvojitveno vojno in nepravilnostmi, ki 
so se dogajale na nivoju mozirske krajevne skup
nosti, komunalnega podjetja in še bi lahko našte
val.

Dnoje sodu izbila zgodba, kije bila neposredno

vezana na predsednika izvršnega sveta Alfreda 
Božiča, kije preko družinske firme vodil določene 
zadeve na zdravstvenem zavodu. Po spremem
bi režima smo vsi skupaj pričakovali večjo pre
glednost, zato je prišlo do neposrednega spora 
med mano in Božičem. Kljub argumentom mu je 
skupščina v prvi fazi izglasovala zaupnico in ker 
takšne skupščine nisem mogel voditi, sem se 
odločil za odstop.

- Se vam ne zdi, da se je skupščina bolj kot s 

politično odgovornostjo ukvarjala z dokazovan

jem kazenske odgovornosti predsednika iz

vršnega sveta in nenazadnje, ali ni bil vaš odstop 

izraz užaljenosti, ker delegati niso podprli vaših 

argumentov?

Že takrat so mi nekateri očitali, da sem se pre
hitro odločil za odstop s položaja predsednika 
skupščine. Politika je v končni fazi kompromis 
med možnim in želenim in gledano z današnje 
perspektive imam glede tega popolnoma mirno 
vest. Dejslvoje, da so določene nepravilnosti bile. 
Dejal bi še to, da so tisti, ki so v prvi fazi Božiča 
podprli, bili pozneje njegovi največji rušitelji. Os
ebno sem želel, da se določene stvari razjasnijo 
na političnem nivoju, in v tem  smislu je bilo prav, 
da smo reagirali tako kot smo.

Na žalost smo tudi danes priča dogodkom, ki 
so sporni s političnega in moralnega vidika, ven
dar se s kazenskega vidika ničesar ne dokazuje. 
Tudi v Zgornji Savinjski dolini poznamo takšne 
primere in verjetno bi bilo spodobno, da bi pristo
jni določene stvari preučili bolj temeljito.

- Vemo, da so takratni politični dogodki pustili 

posledice tudi na povsem človeškem nivoju, ki 

so v določeni meri še vedno prisotne.

Zaradi razvoja dogodkov smo se z nekaterimi 
politiki dejansko razšli, vendar z Božičem niti 
slučajno nisva skregana ali kaj podobnega. Tudi 
v nadaljevanju svojega političnega angažiranja 
sem poskušal delovati brez revolucionarnih pris
topov, kar pa ne pomeni, da nisem bil kritičen do 
pojavov, za katere sem smatral, da niso pravilni. 
Nemalokrat sem bil deležen premajhne pod
pore, zato sem se pred štirimi leti odločil, da vsaj 
začasno zamrznem izrazito politično delovanje. 
So določeni moralni principi, katerih se mora 
človek vedno držati. Nenazadnje sem že osem
najst let član ene stranke, marsikdo pa je v tem 
času zamenjal ne samo ene, ampak več strank. 
To je  lahko načelna drža, dopuščam  pa tudi 
možnost, da se to razume kot starokopitna drža. 
Verjamem, da v Slovenski ljudski stranki podob
no razmišljamo, vendar se bojim, da smo prem-



alo vztrajni, kar pomeni, da naši člani prehitro 
poklekajo pred nasprotnimi stališči.

- Dr. Franc Zagožen je brez dvoma eden od 

očetov slovenske države in človek, ki sta ga 

spoštovali tako politična desnica kot levica. Po 

ponesrečenem poskusu z volilnim sistemom in 

porazom združene stranke SKD+SLS na parla

mentarnih volitvah leta 2000, se je povsem 

umaknil s  političnega prizorišča. Nekateri mu 

celo očitajo, da se je premalo zavzemal za slov

ensko kmetijstvo. Vseskozi ste bili njegov politič

ni sopotnik, zato gotovo poznate dejanske 

vzroke njegove politične upokojitve?

Vsekakor zelo zanimivo vprašanje. Če komu, 
potem moram biti za svojo politično pot hvaležen 
njemu. Globoko se strinjam, da je  dr, Zagožen 
eden od pionirjev, ki so izrazito iskreno verjeli o 
idejo slovenstva in slovenske države. Marsikdo, 
ki se danes napihuje s slovens1vom ,je  imel v te j 
zgodbi osebne interese. Podobno zgodbo kot dr. 
Zagožen je doživel, žal že pokojni, dr. Jože Pučnik. 
Zagožen je  z svojo iskreno pripadnostjo leta 
2000 kand id ira l za predsednika  združene 
stranke. Zelo dobroje poznal ljudi, ki so vodili obe 
stranki in ker je  videl, da gredo stvari verjetno 
nekoliko v napačno smer, se je za kandidaturo 
odločil v zadnjem trenutku. Točno je poznal oz-

Na ža losf sm o tudi danes priča  
dogodkom , ki so sporni s politi
čnega in m ora lnega v id ika , ven
d ar se s kazenskega vid ika niče
s a r ne d o kazu je . Tudi v  Zgornji 
Savinjski dolini poznam o takšne  
prim ere  in verje tno  bi bilo spodo
bno, da bi pristojni določene stvari 
preučili bolj tem eljito .

adje, ki seje pletlo okoli volilnega sistema in zara
di tega je  z močjo argumenta prepričal vseh 28 
pos lancev združene stranke, da njegova 
odločitev vodi v  pravo smer. Vodstvo takratne 
vlade z dr. Andrejem Bajukom na čelu je razmiš
ljalo drugače in razplet dogodkov je bolj ali manj 
znan.

Znotraj SLSje dr. Zagožen še vedno visoko spoš
tovan član, seveda pa ga marsikdo izven stranke 
gleda kot izdajalca pomladne oziroma Demos
ove ideje. Prepričan sem, da tako razmišljajo ljud
je, ki jim  država služi kot sredslvo za izpolnitev 
lastnih ciljev in ambicij. Gre za izrazito moralna 
vprašanja, kijih mora vsak posameznik razčistiti 
pri sebi. Podobna zgodba seje verjetno dogajala 
z Lojzetom Peterletom, vendar je  treba jasno 
povedati, da želi imeti vodilno vlogo Janez Janša 
in marsikatero dejanje, k ije  bilo naperjeno proti 
SLS in še prej SKD, ima korenine v tem dejstvu. 
Leta 2000 Janša pač ni želel dopustiti, da bi bila 
združena stranka močnejša, čeprav sta v pre
teklosti tako krščanska demokracija kot ljudska 
stranka na vseh parlamentarnih volitvah doseg

ali boljše rezultate kot Janševa stranka. Dr. 
Zagožen je ena od žrtev takratnega dogajanja in 
po volitvah seje sam odločil za umik, ker je  ugo
tovil, da ga ostali odrivajo.

Kar se tiče njegovega vpliva na kmetijslvo je 
treba povedati, da je bil glavni borec za obliko
vanje kmetijsko gozdarske zbornice kot interes
nega združenja kmetov. Vem, da je tudi nad do
godki na kmetijskem področju delno razočaran, 
čeprav verjamem, da ga marsikdo niti ne razume 
in zato mu mogoče kdo na podlagi napačnih in
formacij, pripisuje krivdo za stanje, ki vlada na 
kmetijskem področju.

- Občutek imam, da ste rahlo razočarani nad 

razvojem dogodkov v državi in ker ste še bolj kot 

na politiko vezani na gospodarstvo, nam pove

jte, kje in kdaj je po vašem videnju Zgornja Sav

injska dolina skrenila z razvojne poti, saj se ne

varno približuje gospodarskemu kolapsu?

To je  izredno težko vprašanje. Nekaj svetlih 
izjem je, na splošno pa v resnici doživljamo hudo 
žalost. Težko bi kogarkoli izpostavil, vendar mis
lim, da smo na področju kovinske industrije in 
proizvodno predelovalne obrti povsem primer
ljivi z ostalimi. VZgornji Savinjski dolini imamo to
zadevno uspešne firme, ki imajo ugled in so us
pešne. Osnovni problem je lesna industrija. Les 
in lesna industrija sta v preteklosti dajala dušo 
celotni dolini. Težko je oceniti, kaj je  bilo v zadnjih 
letih narobe narejeno. Nenazadnje, gre za zgod
bo, ki bi verjetno morala biti postavljena na dru
gačne temelje že pred dvajsetimi leti, ampak vs
eskozi seje z občinskimi in državnimi intervenc
ijami vzdrževalo nezdravo stanje v lesni industr
iji. Zadeve so precej pri dnu, kje se bo vse skupaj 
ustavilo, pa je težko prognozirati. Razmereso pov
ezane tudi s kadrovskimi problemi. Očitno ljudje, 
ki so vseskozi vodili to industrijo, verjetno niso bili 
dovolj iznajdljivi. Lešje edina surovina, ki jo  Zgorn
ja Savinjska premore, zato je izrazit problem, ker 
uhaja iz doline praktično brez dodane vrednosti. 
Našo surovino predelujejo in ji dodajajo vrednost 
nekje drugje. Kljub vsemu bi bilo potrebno vzroke 
za nastale razmere potrebno najprej poiskati pri 
sebi in ne kazati na druge. To ne velja samo za 
lesno branžo, na splošno je premalo zavedanja 
lastne odgovornosti za razvoj regije in nenazad
nje celotne države.

- V petnajstih letih smo Slovenci dokazali sebi 

in svetu marsikaj. Med drugim tudi to, da nam 

spoštovanje pravnega in siceršnjega reda pov

zroča nemalo preglavic. Kot da smo oziroma 

izgubljamo občutek za osebno poštenost, ki se 

odraža v odnosu do posameznika in države kot 

celote.

To seveda drži. Vzrokov je lahko precej. Ljudje, 
ki imajo določen vpliv, nikakor ne bi smeli imeti 
pred očmi osebnih interesov. Marsikdaj se dog
aja drugače. Na nižjem lokalnem nivoju so takšni 
pojavi bolj vidni, medtem ko so na državnem nivo
ju  ti vplivi močnejši. Te zadeve definitivno slabo 
vplivajo na razpoloženje ljudi in se posledično 
odražajo na mnenje, ki ga imajo o politiki. Na tem 
področju vlada pomanjkanje moralnih vrednot

in kdor razmišlja, kako bo kršil določeno zakon
odajo dela škodo celotni skupnosti. V tem oziru 
smo v petnajstih letih padli na izpitu. Nikakor nisem 
razočaran nad državo, vendar zadeve, o katerih 
govoriva, niso dobre in vodijo v manjšo uspeš
nost. Če bi bili Zgornjesavinjčani zadovoljni s tem, 
kar imamo, bi verjetno več ustvarili. Pozabljamo, 
da drugi izkoriščajo našo nezadovoljstvo in stem 
našo neuspešnost.

- Kaj torej pričakujete od Slovenije in Zgornje 

Savinjske doline v prihodnjih letih?

Za pravo smer odnosov znotraj države in do
line bo moralo preteči še precej vode oziroma 
se bosta morali zamenjati vsaj dve generaciji. 
Državo smo naredili vsi državljani, tudi tisti, ki so 
bili proti samostojni Sloveniji, so na nek način dali 
opozorilo, da tisti, ki odločajo, nimajo povsem 
proste roke. Na vodilnih položajih so v nekem 
smislu še vedno isti ljudje kot pred petnajstimi leti 
in vtem smislu smo kot država še daleč od polno
letnosti. Težko je menjati razmišljanje v glavi, sploh 
takšni premiki povzročajo težave na kratek rok. 
Nove generacije bodo razmišljale drugače in se 
tudi drugače vsebinsko vključevale v globalni 
svet.

Pogovarjal seje Edi Mavrič - Savinjčan

PLANINSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

D a n  M e n i n e

Planinsko društvo Gornji Grad bo v soboto, 24. 
junija, pri planinskem domu na Menini organizira
lo družabno prireditev imenovano Dan Menine. 
Namen prireditve je srečanje prijateljev Menine 
in ljubiteljev narave, ki radi zahajajo nato planino 
ali so z njo kako drugače povezani.

Ob tem bi radi opozorili na večstranski pomen 
te edinstvene zakrasele planote, hkrati pa spo
ročili javnosti, daje potrebno Menino ohraniti tudi 
za prihodnje rodove. To pa se lahko doseže le z 
usklajenim razvojem in sodelovanjem vseh inter
esnih skupin, ki so povezane z Menino (lastniki 
gozdov in zemljišč, pašne skupnosti, planinci, lov
ci, lokalne skupnosti, država itd.). Obenem se 
bodo spomnili tudi na aktivnosti proti postavitvi 
radarjev na Menini pred desetimi leti (1.1996). 
Rezultat srečanja bo jeseni izveden posvet ozi
roma javna tribuna različnih interesnih skupin o 
njihovih interesih in prihodnosti Menine.

Prireditev se bo začela z organiziranima po
hodoma na Menino. Iz Zadrečke doline bo za
četek ob 8. uri pri igrišču Račnek v Šmartnem ob 
Dreti (smer Šavnice), iz Tuhinjske doline pa ob 
8.30 uri iz Golic pri Zgornjem Tuhinju. Pohodoma 
bo ob 13. uri sledil krajši kulturni program , 
družabne igre in vodeni sprehodi po Menini. 
Možno si bo ogledati tud i različne tematske 
posterje, ki so jih na temo Menine pripravila ra
zlična društva, zavodi in organizacije. Vse ljubi
telje lepe narave in družbe vedrih ljudi vljudno 
vabijo, da se jim  pridružijo.

Lojze Gluk



PRED 15. LETI SE JE RODILA SAMOSTOJNA SLOVENIJA

Državnost v rokah slovenskih ljudi
Pred petnajstimi leti je jugoslovanska armada sprožila svoj pohod 

in poskušala poteptati komaj nastalo slovensko državnost. Vendar 

jim ni uspelo, saj sm o se Slovenci uprli in skoraj z golimi rokami, s  

tisto malo orožja, ki sm o ga  imeli, a z dobro pripravljenim načrtom  

manevrske narodne zaščite, milice, predvsem pa z odločnostjo ti- 

sočev državljanov zmagali v desetdnevni vojni za Slovenijo. V  nekaj 

dneh nam je uspelo nekaj, kar bo ostalo zapisano v zgodovini in šo l

skih učbenikih.

Vendar slovenska pot do samos
tojnosti ni bila niti kratka, še manj 
preprosta, saj so si predniki skozi 
s to le tja  nenehno p rizad eva li 
zaživeti v samostojnosti. Z zrušitv
ijo berlinskega zidu in padcem  
komunističnih režimov v vzhodni 
Evropi so bili ustvarjeni pogoji za

z ustanavljanjem demokratičnih 
političnih strank, ki so jasno naka
zale, daje  njihov cilj demokratična 
Slovenija.«

Gledano z vojaškega vidika so 
osamosvojitvena dogajanja Zgorn
jo  Savinjsko dolino na srečo zaob
šla, kar pa v ničemer ne zmanjša

Članom teritorialne obrambe so vojaki JLA obmejno postojanko v 
Logarski dolini predali brez borbe

ka, in vseh sodelujočih v mesecih, 
ko se je  S lovenija  izv ija la  in 
dokončno izvila iz objema skupne 
države Jugoslavije:

Prvo obdobje (od maja 1990 do 
26. jun ija  1991) so zaznamovali 
dogodki, ki so odločilno vplivali na

pozne jš i ra zp le t na obm očju  
Zgornje Savinjske doline:

- grožnja jugoslovanske armade 
s prevzemom orožja, kije bilo v las
ti sekretariata za obrambo in teri
torialne obrambe;

- premestitev orožja na varnejšo 
lokacijo in fizično varovanje lokacij;

- grožnja jugoslovanske armade

z odvzem om  naborne evidence 
zaradi neizpolnjevanja ukazov ju 
goslovanske vojske in premestitev 
celotne vojaške evidence na Polic
ijsko postajo Mozirje.

Drugo obdobje (od 27. junija do
7. ju lija  1991) desetdnevne vojne

za Slovenijo so zaznamovale konk
retne vojaške akcije:

- postavitev ovir na pomembnih 
komunikacijah (na primer barikad 
na regionalni cesti Kamnik in Gornji 
Grad);

- prevzem karavle Savinjski par
tizan v Logarski dolini in nadzor 
državne meje;

Pilot Jože Kalan in mehanik helikopterja Bogomir Šuster leta 2001 
ponovno na Golteh (foto: C ir il M. Sem)

rojstvo novih držav, katere so nas
tale iz umetno vzdrževanih Sovjet
ske zveze in Jugoslavije.

Minister za prom et v slovenski 
vladi Jakob Presečnikje v začetku 
leta 2004  zapisal sledeče: »Zgo
dovinarji in politiki bodo v časovni 
odmaknjenosti ocenjevali in anal
izirali dogodke v času osamosva
janja Slovenije. Osamosvajanja, ki 
je bilo logična posledica čedalje 
močnejše centra lizacije  skupne 
države in več kot očitne grožnje 
posameznikov, ki so si podredili 
takrat eno močnejših državnih ar
mad in uživali tud i vso podporo 
njene komandne elite. Osamosva
janja, ki so bila tudi logična posled
ica v zgo do v in i že m n o g o k ra t 
želene sam osto jne in zedinjene 
Slovenije, potek dogodkov pa us
m erjen in voden predvsem  v 
skladu z željo, izraženo na vseslov
enskem plebiscitu, in že pred tem

odločenosti tuka jšn jih  p reb ival
cev, ki so bili pripravljeni svoj ko
šček slovenske domovine braniti 
tu d i z o rož jem . P riprave in iz
vedene operacije so bile izvedene 
brez napak in to  ob dejstvu, da 
dogodkov nikakor ni bilo mogoče 
predvideti vnaprej.

Takratni predstojnik sekretariata 
za obrambo v občini Mozirje se s 
ponosom spominja, da so vse ak
tivnosti in priprave, kljub izrednim 
psihofizičnim in drugim naporom, 
izpeljali brez žrtev in drugih nes
reč. Pri tem se je  potrebno spom
niti, da so enote delovale v največji 
bojni pripravljenosti, s kakršno se 
vojaki niso srečali niti na služenju 
vojaškega roka, še manj na vajah 
v rezervi.

Glavni mejniki oziroma obdob
ja, ki so pomembno vplivala na delo 
obč insk ih  organov, še posebej 
tako imenovanega vojnega odse-

SPLETNA ANKETA NA www.savinja.com
Ali m enite, da bo tudi v Sloveniji nogometno prvenslvo 

vplivalo na učinkovitost gospodarstva?

Anketiranci so v večini mnenja, da nogometno prvenstvo nima 
vpliva na učinkovitost našega gospodarstva.

Tokrat vas sprašujemo, kako gledate na življenje v naši državi pet

najst let po osamosvojitvi? Svoja mnenja nam lahko zaupate v anketi, 

ki jo objavljamo na spletni strani www.savinja.com. Glasovanje bo 

potekalo do vključno torka, 27. junija 2006. Rezultate glasovanja 

bomo objavili v prihodnji številki Savinjskih novic.



- pristanek helikopterja jugoslovanske  a r
made na Golteh.

Za tretje obdobje (od 8. ju lija  do oktobra 
1991) sta bili odločilni demobilizacija enot in 
postavitev nove organ iz iranosti te rito ria lne  
obrambe.

Takratna m ozirska  obč ina  se je  izogn ila  
neposrednim  vo jaškim  spopadom  in pos l
edično žrtvam, kar pa ne pomeni, da ni bilo na
petosti in trenj, ki bi lahko vsak hip povzročile 
nepotrebne spopade. Spomnimo se psihološke 
vojne pred prevzemom karavle in pristanka 
helikopterja, kjer je  treznost vseh neposredno 
vpletenih preprečila prelivanje krvi med ljudmi, 
ki so do tistega usodnega dne živeli drug ob 
drugem kot sosedje in prijatelji.

Čeprav seje vse mirno razpletlo, je treba zaradi 
zgodovinskega spomina povedati, da je bila 
pripravljenost takratnega občinskega vodstva, 
delavcev občinskih upravnih organov, pripadnik
ov enote za zveze, službe za opazovanje in ob
veščanje, članov mobilizacijskih komisij v krajevnih 
skupnostih inštruktorjev, kurirjev, vodstev podjetij, 
zavodov, organizacij, društev, krajevnih skupnos
ti, obrtnikov in vojaških obveznikov, razporejenih v 
organe TO, in milice na zelo visoki ravni.

Vsi neposredno sodelujoči so se zavedali res
nosti položaja, v katerem bi lahko vsak napačen 
korak sprožil usodne posledice. To se ni zgodilo,

čepravje občasno prihajalo tudi do nesoglasij, ki 
so bila posledica življenja pod pritiskom in nego
tovostjo pred razpletom nepredvidenih dogodk-

Vhod v skladišče orožja in vojaške opreme 

OSTO Mozirje (foto: Igor Solar)

ov. Kot primer velja izpostaviti delavce sekretar
iata za obrambo in občinski štab TO, ki so bili dolge 
mesece v stalni pripravljenosti. Po oktobru 1991

se je življenje normaliziralo in vrnilo v stare tire, 
osamosvojilvena vojna pa je bila samo še spomin 
na zgodovinski upor slovenskega naroda.

Savinjčan

CIVILNA ZAŠČITA REPUBLIKE SLOVENIJÊ

O b  o b l e t n i «  

p o d e l i l i  

p r i z n a n j «

V petek, 16. junija, je bila v učnem centru Civilne 
zaščite na Igu proslava ob 15. obletnici samosto
jnosti Slovenije in podelitev priznanj civilnim struk
turam, ki so leta 1991 sodelovale pri osamosva
janju Slovenije. Priznanja je podelil poveljnik Civ
ilne zaščite Republike Slovenije Miran Bogataj.

Iz bivše občine Mozirje so priznanja Civilne za
ščite prejeli takratni: sekretarka občinskega od
bora Rdečega križa Marja Ježovnik, poveljnik 
občinskega štaba Civilne zaščite Janez Kolar, 
načelnik občinskega štaba Civilne zaščite Stane 
Miklavžič in poveljnik občinske gasilske zveze 
Jože Zlatinšek.

JK_̂_________________________________________/

N a š a  a n k e t a
Dan državnosti

Naša mlada država stopa v svoje najstniško obdobje. Nekoliko se še  

išče, veliko opazuje, ima mnogo želja in načrtov. Zopet bomo obeležili 

dan državnosti, zato smo se odločili, da prebivalce naše doline vpraša

mo, kako gledajo na spremembe, ki jih je Slovenija v letih svoje sam os

tojne poti doživela. Slovenija nekoč, danes, na pragu odraslosti, in y 

prihodnosti.

Herman Remic, Nazarje

Kar se vizije tiče, bi rekel, da bi bilo glede gospo
darstva potrebno tudi mnogo storiti, ne le govoriti 
o tem. Saj drugače se je  že veliko postorilo, če 
primerjamo razvoj v prejšnjih petdesetih letih in 
sedaj v petnajstih, je napredek velik. Toda čaka nas 
še mnogo dela, da bomo zadovoljili pričakovan
jem, kijih imamo do svoje države in Evropske unije.

Jože Pančur, Luče

Socialno gledano smo verjetno na slabšem, dru
gače pa je boljše. Zagotovo se sedaj več zapravl
ja  stroški so v porastu. Država je, z ozirom na to, 
koliko poskrbi za svoje ljudi, kar draga. Evropska 
unija je naša prihodnost, a bomo na tem področju 
morali urediti še veliko stvari. Samo dejstvo, da 
smo del Unije, še ni dovolj.

Mojca Naroločnik, Šmihel nad Mozirjem

Večina mojih spominovje vezanih na samostojno Slovenijo, tako da bolj 
težko primerjam stanje, gledano dolgo nazaj. So se pa tudi v času samos
tojne Slovenije zgodile marsikatere spremembe, tako dobre kot tudi slabe.

Pri zaposlenosti je glede na prejšnja leta bolje, 
ponekod pa smo prikrajšani. Naša pot v Evropski 
uniji se mi zdi prava, dejanje priključitve je bilo ed
ino smiselno. Seveda pa nas tudi tu čaka mnogo 
dela, ki ga je  treba opraviti.

Jožica Krajnc, Mozirje

Po osamosvojitvi je sedaj 
marsikaj boljše, so pa tudi sivari, ki se niso prema
knile. Gospodarstvo se sicer razvija, a ne toliko, kot 
smo nemara pričakovali ob osamosvojilvi. Marsikaj 
bo še treba postoriti, tudi kar se tiče naše prihod
nosti v Evropski uniji. Tudi ta korak je s sabo prine
sel tako dobre kot tudi slabe posledice.

Marija Venek, Mozirje

Zagotovo so takšne in drugačne spremembe. 
Trgovin je več, služb pa mnogo manj. Sama ne vi
dim posebej svetle samoumevne prihodnosti v EU, 
kajti morali bomo še krepko izboljšati razmere v 
državi.

Ivan Kramer, Mozirje

Razlike so velike. Pozitivno je to, da je dobila pri
vatna iniciativa svoje mesto. To s sabo prinaša tudi 
večje socialne razlike, vendar tudi hitrejši gospo
darski razvoj. Lokacija Slovenije je na meji z gosp
odarsko razvitim svetom in že iz zgodovine je zna
no, da je takšna lega izredno ugodna za razvoj.
Imamo tako lego kot tudi gospodarsko močne 
sosede. Sodelovanje z njimi lahko pripomore k našemu razvoju.

Pripravila: Barbara Fužir, foto: Ciril M. Sem
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N o v a  S lo v e n i t a
K R Š Č A N S K O  L J U D S K A  S T R A N K A

S L O V E N I J A  n a  n o v i  p o t i

Dom ovina si kot mati, 
v tebi je  utrip srca, 
dom a želim  tvoj sin ostati, 
zdaj, ko si svobodna vsa.

(Jože Z im šek)

O b  1 5 . o b l e t n i c i  

d r ž a v e  S l o v e n i j e  

v a m  i s k r e n o  

č e s t i t a m o !
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R e p u b l i k e  S l o v e n i j e  

ž e l i m o  v s e m  

p r e b i v a l c e m  

Z g o r n j e  S a v i n j s k e  

d o l i n e

l e p o  p r a z n o v a n j e .
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Z g o r n je s a v in jč a n k a m  

in Z g o rn je s a v in jč a n o m !

Slovenska dem okratska stranka 
Občinski odbori 
Zgornje Savinjske doline
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Z b o r  k o t  » ž e l e z n i š k a  p o s t a j a «  -  e n i  g r e d o ,

d r u g i  p r i h a j a j o

Tretji junijski petek so se v domači šoli predstavili pevke in pevci Mladin- slovenskih popevkah. Vse skupaj postaja« - eni gredo, drugi prihaja-
skega pevskega zbora Osnovne šole Nazarje. Drugi zaključni koncert so so obogatili posamezni pevci na jo. Vmes pa se dogajajo nastopi
namenili predstavitvi svojega celoletnega dela in praznovanju praznika različnih instrumentih. Medse so in koncerti. S šopki se jim  je za
Krajevne skupnosti Nazarje. povabili tudi harmonikarja Leopol- d o lg o le tn o  petje  za h va lil tud i

bomo nagradili!

VELIKA IZBIRA OBUTVE ZA NA PLAŽO!

da Mikeka in plesalke plesne sku
pine pod mentorstvom Vanje Hof- 
bauer.

Zaključni koncert so pevci izko
ristili tudi za slovo od štirih pevk, ki 
zapuščajo osnovnošolske klopi. 
Ob tem pa so hudomušno dodali, 
da je njihov zbor kot »železniška

ra vna te lj Zvone Sm rke in jim  
zaže le l, da jim  g lasba  ostane  
zvesta spremljevalka tudi v nad
aljnjem življenju, pri tem pa je pou
d a ril, da je  sod e lo van je  v pe
vskem zboru na jbo lj resna de
javnost izven pouka.

Marija Šukalo

JjjL A  .  J P
m

Ü ’v® 4 "' Ob gotovinskem nakupu vas

BO POSTI 
PRODAJI
JURČEK"

O d p rto : f l
pon . - pe t. od  8. d o  12. | |  

in o d  14. d o  19. ure 
sob: o d  8. d o  12. ure

Drugi zaključni koncert so pevke in pevci Mladinskega pevskega 
zbora OŠ Nazarje namenili predstavitvi svojega celoletnega dela in 

praznovanju krajevnega praznika (foto: Marija Šukalo)

T R G O V IN A  Z  O B U T V IJ O  Z A  VSE G E N E R A C IJ E  J
v prodajnem centru IZOLES Nazarje, tel. št. 839 02 55: 

in prodajalna JURČEK^* v Parižljah, tel. 705 09 33

Modeli preteki« sezone do 30% ceneje!

V iztekajočem se šolskem letu 
so m la d i pevci ž ive li p ravo  
zborovsko življenje. Poleg rednih

predstavili številne narodne in pon
arodele pesmi v različnih priredbah. 
Posegli pa so tudi po tujih zvrsteh in

ir iik o p i t a r n a+  X  >. !  V V I c *

vaj, ki so od pevcev ter
jale veliko zbranosti in 
odrekanja ter seveda 
prostega časa, so se 
p oda li tud i na dvod- 
nevne priprave v Luče, 
kjer jim  je  b ila poleg 
zbo ro vo d k in je  Katje 
Gruber v veliko pomoč 
tudi Manica Hudales.S 
svojimi ubranimi glaso
vi so se uvrstili tudi med 
najboljše zbore naše 
regije, popestrili pa so 
tu d i š tev ilne  p r ire d i
tve. Vendar njihov edi
ni cilj ni bil podiran je  
pevskih rekordov, tem
več tud i p rije tno  dru
ženje in prijateljevanje. 
V zbor nam reč sp re 
jm e jo  vsakega pevca, 
ki ima posluh in veselje 
do petja, zato se lahko 
zgodi, da kakšna nota 
ni ravno do potankosti 
izpiljena.

V programu, ki so ga 
predstavili občinstvu, so

s v e Tu s T v a n a m o



N o v a  o b č i n a  m o r a  i m e t i  d u š o

KRAJEVNA SKUPNOST RECICA OB SAVINJI

O b  p r a z n i k u  t u d i  m a š a
Drugo junijsko sredo je  v cerkvi 

svetega Kancijana mašo ob soma
ševanju duhovnikov rečiških rojak
ov daroval monsignor Jože Vrata- 
nar in jo  posvetil prazniku krajevne 
skupnosti Rečica ob Savinji, V ime

nu Sveta KS Rečica seje  za darov
ano mašo duhovnikom  zahvalil 
predsednik krajevne skupnosti Pe
ter Kolenc, krajani pa so se po maši 
zadržali v družabnem srečanju.

Marija Sukalo

Monsignor Jože Vratanar je ob somaševanju duhovnikov rečiških 
rojakov mašo posvetil prazniku krajevne skupnosti

(foto: Marija Šukalo)

U r i c a  d r u ž e n j a  s e  j e  z d e l a  p r e k r a t k a

Učenci Nejc Presečnik, Leopold 
Mikek in Matija Veninšekter učitel
ja Tomaž Guček in Zmago Štih so 
poslušalcem ponudili zelo razno
vrstno glasbo. Tako je bilo moč sli
šati slovensko ljudsko N'mav čez 
Izaro, pa čardaš in tango, znani 
Frossinijev Beneški karneval, za 
zaključek pa nepozabni Čmrljev let 
Rimskega Korsakova, ki od izvajal
ca zahteva izredno mojstrstvo.

Zmago Štih je  na Glasbeni šoli 
Nazarje, kjer ima tri učence, zapos
len petinsko, sicer pa poučuje na 
Glasbeni šoli Fran Korun Koželjski 
v Velenju, od koder je  tudi doma. 
»Amorjeva puščica  je  kriva, da 
sem  se p rese lil v P rebold. Po 
malem igram tudi klavir in kitaro, a

harmonika je instrument, ki mi je 
najljubši. Po toliko letih druženja z 
njo bi lahko ponovil tisti znani rek: 
"Vem, da nič ne vem!" Še vedno 
mi nam reč nudi neskončne 
možnosti preučevanja in razisko
vanja. Zato bom zaenkrat ostal kar 
pri njej,« pravi Zmago Štih.

»Letos ima naša šola izreden 
glasbeni podmladek, kar pričajo 
udeležbe in nagrade na mnogih 
tekm o va n jih  po vsej S loveniji. 
Nedvomno gre zasluge za to prip
isati tako učiteljem kot tudi samim 
učencem, ki se povsem predaja
jo  svo jem u  ins trum entu ,«  je  v 
uvodu deja la  ravnate ljica  Olga 
Klemše.

Marija Lebar

V spomin na ustanovitev Kmeti

jskega društva ter Hranilnice in 

posojilnice pred več kot sto leti v 

krajevni skupnosti Rečica ob Savin

ji praznujejo 17. junija svoj praznik. 

Ob tem so se pred dnevi zvrstile šte

vilne prireditve, ki sojih organizira

la domača društva. Na sam praznik 

pa so v rečiškem kulturnem domu 

pripravili slavnostni koncert pod 

naslovom Pesem pojem ti, s  kater

im so obeležili tudi 15-letnico sa

mostojnosti naše države.

Večer so družno sooblikovali člani 
obeh rečiških kulturnih društev, 
svoj delež pa so prispevali tudi os
novnošolci in malčki iz vrtca. O delu 
v krajevni skupnosti je spregovoril 
predsednik njenega sveta Peter

S koncertom Pesem pojem ti so na Rečici obeležili tudi 15-letnico 
samostojnosti naše države (foto: Marija Šukalo)

Kolenc. Povedal je, da društva vsa
ko na svojem področju uspešno 
opravljajo svoje naloge in skrbijo za 
živahen utrip kraja. Veliko uspehov 
pa so poželi v domačem prosto
voljnem gasilskem društvu. Velik

pomen njihovemu delu daje številčni 
podmladek društva. Z njim se lahko 
pohvalijo tudi v Prostovoljnih gasil
skih društvih Pobrežje in Grušovlje. 
Potrditev rečiške krajevne skup
nosti za obč ino  pa je  po Ko

lenčevem mnenju skupen dosežek 
vseh krajanov.

»Ko bomo gradili naš »novi dom«, 
življenje v naši novi občini, si želim, da 
ne bi pozabili na to, kar mora ta imeti 
-dušo, razumevanje in sodelovanje 
med prebivalci. Eno samo paličico 
je lahko zlomiti, veliko paličic, pove
zanih med sabo, ne more zlomiti ni
hče, mogoče jih lahko nekoliko up
ogne,« je med drugim dejal predsed- 
nikSveta KS Rečica in dodal, da smo 
se s svobodno voljo priključili enako
pravni skupnosti evropskih narodov. 
S tem sicer nismo prispeli v raj 
brezdelja, smo pa v močni družini, v 
kateri bodo naši bodoči rodovi lažje, 
bolj gotovo, svobodno in varno 
napredovali.

Marija Šukalo

Ura, ki sojo  preživeli obiskovalci v 
ponedeljek, 12. jun ija , zvečer, v 
družbi učiteljev in učencev har
monikarskega oddelka Glasbene 
šole Nazarje, je bila tako napolnjena

z energijo, nežnostjo in tempera
mentom, da se je zdela čisto prekrat
ka. Očitno je harmonika vsestranski 
instrument in nikakor ni namenjena 
le za izvajanje narodnozabavnih viž.

Ravnateljica Glasbene šole Nazarje Olga Klemše je ob zaključku 
koncerta čestitala izvajalcem (foto: Marija Lebar)

PRAZNIK KRAJEVNE SKUPNOSTI REČICA OB SAVINJI

KONCERT HARMONIKARJEV GLASBENE ŠOLE NAZARJE



v Mozirske«

Z a n  M a t t e o  i n  

L a r a  D e a

Vse najboljše 
našima 

sončkoma!

Nonna, nonno, Tino, Tatiana, Dean

20. junija je praznoval svoj 
1. rojstni dan

N I K  H R O V A T

Vse najboljše mu 
ob tej priložnosti 

želijo

pradedek Miha in vsi, ki sa imajo radi

K r e s n a  m o č  v  
M o z i r s k i m  «g a j e  •
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on 20.00 n o ^ ;o ;o . ..
pravljično osvetljen park s prikazom številnih  
izročil kresne noči (kresni ogenj, praprotna 
preproga, kresni {izvir, kresni grm  ...)  
nočno oglašanje živali ((najizvirnejša razlaga 
govorice živali bo nagrajena!))
21.30 predstavitev izročil kresne noči preko 
ozvočenja
23.6. ob 2 0 .3 0  n astop  čarodeja Saturna pri 
kmečki hiši
24 .6 . ob 19.00 m odna revija trgovine Pojžek 
na parkirnem prostoru pred parkom '

; /  f t  ì '  v J

m m

P r e d lo ž i te v  d a r i ln e g a  b o n a  z a g o ta v l ja :
- p r o s t  v s t o p  v  p a rk  z a  o t r o k e  v  s p r e m s t v u  s t a r š e v  ; 
- 20%  p o p u s t  p ri n a k u p u  v s t o p n i c e  z a  o d r a s l o ] ^

v r o  P i c

C a f i ®

N I  V S A K A  K A V A  

T R O P I C  K A V A !

V s e m
Z g o r n j e s a v i n j č a n o m  

ž e l i m o  l e p o  
p r a z n o v a n j e  

d n e v a  d r ž a v n o s t i !
Kolektiv Caffe Tropic 

iz Žalca

S m /S c f
Draga

N u š a
Ko svetlo jutro je minilo, 
nastal je dan krasan in 

zbudil mi spomin na tvoj 
rojstni dan.

Zato je moja želja ta, 
da sreča k tebi se poda 

ter spolni želje ti 
tvojesa srca.

Vse najboljše ti želi Jernej.

23.6 praznuje nas srček

Z a n  M a t t e o

A n s i o i
svoj prvi rojstni dan

Veliko veselih m 
razigranih uric ti 

želijo

mami, ati, mama Fanika in ata Ivan
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Piše: Aleksander Videčnik

P o  S a u i n j i ,  D r e t i ,  S a u i  

i n  D o n a v i
Nadaljujemo z razgovorom Jožeta Lekšeta s 

splavarjem Rakunom.
Cena žagnega flosaje bila v času Avstrije doma 

okoli 20 goldinarjev, v Beogradu ali Pančevu pa 
26 do 36 goldinarjev. Koliko je  od tega dobil 
flosar? Rakun je navajal tele podatke: Do Celja 
en, do Radeč 2,5, do Zagreba osem do deset, do 
Mitroviče pa 25 do 30 goldinarjev. Za vezanje 
vodnega flosa je  prejel delavec en, pozneje pa 
dva goldinarja. Navadno so vezali hkrati 3 flose, 
dnevno pa so zvezali tri do štiri flose.

PRIPOVEDOVANJE ERMENCA (P.D. APAT)

Z LJUBNEGA

Kot kažeje bil Ermenc eden tistih flosarjev, ki so 
vozili na dolge proge. Pred I. svetovno vojno so 
potrebovali za rajžo do Kalafata in nazaj pet do 
šest tednov. Splavarjenje je bilo naporno pose
bej v Donavi zaradi "džerdapov" in "kazanov". 
Zaradi teh nevarnih pojavov so morali splave že 
pri Adi dodatno utrditi. (Verjetno je Ermenc opis
oval nevarne tokove na Donavi, op. A.V.). Zelo so 
se bali tudi proda na Donavi, temu so rekli "kosa". 
S seboj so vedno vozili čoln, ki jim  je služil, ko so v 
Kalafatu, kjer so stali, nabavljali hrano. Čoln je 
naredil neki obrtnik v Nazarjah. Do Kalafata je bila 
dolga pot, toda nekateri so vozili še naprej od 
Bisterca. Kotve Ermenc povedati, je  bil tiste čase 
najbolj znan trgovec z lesom v Kalafatu neki 
Romun, Jonita Mariaku. Sogovornik Lekšeta je 
vedel povedati nekaj imen flosarjev, ki so redno 
vozili do Kalafata: Petrin in Flere s Pobrežij, Ko
lenc, Filež, Bati in Režov z Ljubnega.

KAKO SO SE VRAČALI DOMOV?

Z dolge rajže so se vračali domov najprej z lad
jo  do Turn Severina in to celo noč. Tudi naslednji 
dan so potovanje nadaljevali z ladjo in to do Orš- 
ove, prenočevali so v Zemunu. Še en dan so po
tova li z lad jo  do M uhača (M ohač), kjer so 
prenočevali. Od tam so z vlakom potovali do Ko- 
toribe in nato do Pragerskega. Na poti so men
javali denar v Kotoribi ali v Budimpešti. Dokler še 
ni bilo vlaka na omenjeni relaciji, so se vračali 
najprej z vozovi od Rugovice do Brežic. Od tam 
so šli peš do Hrastnika, čez hrib na Vransko in od 
tam preko Lipe ali Črete v Zadrečko dolino in 
domov. Neko obdobje so se vozili z ladjo do Siska, 
nato pa z vlakom, koje že vozil.

3 z  m o je  b e le ž n ic e  ...

ERMENC SE JE SPOMINJAL 

ŠE PODROBNOSTI

Menil je, da so vozili v Kalafat nekako od leta 
1878. Nekaj časa so morali za les, ki so ga vozili 
v Kalafat, plačevati carino, zato so od vsake vrste 
lesa stehtali komad. To je bilo zamudno delo inje 
povzročalo čakanje. Da bi šlo na carini hitreje so 
vozili na splavu vzorce lesa, ti so morali biti poseb
no suhi, da so bili lažji in zato je  bilo manj carine.

VEZANJE FLOSOV Z ŽICO

Baje je  to bila posebnost, vsekakor pa nov pris
top k vezanju flosov. Menda je  med prvimi s 
takim delom začel Matija Goričar v Mozirju, pa 
tudi Klančnik, p.d. Papež iz Lok, to je bilo okoli 
leta 1908. Franc Bačun, p.d. Miglavčev z Ljub
nega, pa je bil glede tega drugačnega mnenja. 
Po njegovem je  z žico prvi začel vezati Jože 
Hribernik, p.d. Lahov z Ljubnega, ker baje ni dobil 
dovolj trt. Ostali flosa rji so gledali na novost zelo 
skeptično, bali so se, da bo žica med vožnjo 
preko jezov popokala. Pa seje  vendarle obnes
la. Seveda so se med flosarji, ki so se med seboj 
dobro poznali, kresala mnenja glede vsake 
novosti. Gotovo je, da so imeli tisti z Ljubnega 
nekako več izkušenj, saj je prav pri njih splavar
stvo najstarejša dejavnost. Matija G oriča rje  
km alu  priče l u po ra b lja ti nam esto  lesenih,

železne žeblje, to je bilo okoli leta 1921. Seveda 
so se skozi čas tudi splavarji prilagajali novim 
tehnikam.

ŠE NEKAJ ZANIMIVOSTI

Flosarji iz naših krajev so iz sveta seveda prina
šali tudi posebno izrazje. Navadno so govorili o 
"naši strani Save” in menili s tem reko do Jasen
ovca, od tu naprej pa so govorili o "turški strani" 
(breg). Slednje velja za levi breg Save, desni breg 
pa so poimenovali vse do Jasenovca "kranjska 
stran". Imeli so hude težave z vetrom v južnih 
krajih, kar je povzročalo dodatne skrbi in seveda 
napore. Veliko so omenjali veter "košev" (morda 
košava, op. A.V.). Temu vetru so nekateri rekli "vz- 
dovc". Poznali so tudi severni veter in ga imeno
vali "segedinc",južni veter paje v njihovem izrazju 
veljal preprosto kot "jug". Košev in segedinc sta 
se pojavljala v okolici Slavonskega Broda.

Splavarstvo nikakor ni bilo lahko in enostavno 
opravilo. Zahtevalo je močne in zdrave moške. 
Pred I. svetovno vojno so se splavarji poleg vseh 
drugih težav pogosto srečevali še z roparji. Kljub 
vsemu je  b ilo  v n jih veselje do petja. Ko so 
množično vozili skozi Celje, smo jih na Kapucin
skem mostu ne samo gledali, pač pa tudi poslu
šali, saj so s pesmijo po Savinji večkrat prečkali 
mesto Celje.

Š e  o p o d m e n in s b i k a š č i
Opisovali smo zanimive podatke o žetvah, ki 

so jih  zapisovali kar na pokrove kušta v tej 
kašči. Pomotoma smo izpustili nekatere pod
robnosti. Kašča na kmetiji Podmenina nosi let
nico 1688. Gre torej za zgodovinsko znamen
itost, ki so jo  Rihtarjevi ohranjali in jo  skrbno 
vzdrževali. Kašča je  po notranjem videzu in 
oprem i povsem prvobitna in hrani nekatere

dragocene predmete, med njim i je  tudi meril
ni škaf z uradno overovitvijo -  dvoglavi orel, 
(tedanji državni g rb) in letnica 1857, obojemu 
sledijo črke (očitno okrajšave) K.K. B.A. St in 
F.S. Ohranjeno pa je  tudi izvirno orodje, ki so ga 
rabili pri delu v kašči. Gotovo bi ogled kašče 
m arsikoga od turistov zanim al. Vsekakor je 
ena redkih kašč te starosti.

3 šč e m o  s fa re  fo to g ra f ije

Skupina splavarjev na Savi. Fotografija je iz knjige A. Baša 
Savinjski splavarji.

©



KAKO POSKRBIMO ZA SVOJO VARNO PRIHODNOST

P r v i  s l o v e n s k i  E T F  s k l a d

V preteklem tednu je na ljubljanski borzi za

čel kotirati prvi slovenski indeksni sklad MP- 

EURO-STOCK.SI, ki bo vlagal v 30 evropskih 

podjetij, ki so v zadnjih treh letih izplačevala 

najvišje dividende in tako poskušal čim bolj 

posnemati gibanje vrednosti indeksa MP-Euros- 

tock. Trenutno je od delnic, ki so  v skladu, na

jvišje dividende izplačevalo britansko podjetje 

United Utilities Pic, ki je v zadnjih treh letih iz

plačevalo 7,15-odstotne dividende, najnižje 

3,13-odstotne dividende pa je izplačeval ni

zozemski Unilever.

Podjetja vskladu bodo morala biti velika, saj bodo 
morala biti na trgu vredna vsaj pet milijard evrov 
( 1.200 milijard tolarjev), kar lahko primerjamo z viši
no slovenskih državnih proračunov, tako v skladu 
najdemo znana podjetja kot so: Volvo, Daimler
Chrysler, Electrolux, BASF... V povprečju so omen
jena podjetja v zadnjih treh letih izplačevala 4,5- 
odstotne dividende. Vseh trideset podjetij bo imelo 
v skladu enake deleže, torej po 3,33-odstotka, ses
tava sklada pa se bo spreminjala enkrat letno, glede 
na dividende, kijih bodo podjetja izplačala. Poleg div

idendne donosnosti bo sklad upošteval še nekat
ere dodatne kriterije, tako bo lahko le pet podjetij iz 
posamezne panoge in le sedem iz posamezne 
države.

Sklad bo imel za slovenske razmere zelo nizko 
upravljavsko provizijo, le 0,6 odstotka, celotni 

stroški sklada pa naj letno ne bi presegali 0,85 
odstotka, kar so vsaj polovico nižji stroški od običa
jnih skladov na slovenskem trgu. Nizke upravl
javske stroške bo skladu omogočalo pasivno up
ravljanje, saj je  portfelj sklada v naprej določen s 
pravili, tako da sklad ne bo imel nobenih stroškov 
z ana liz iran jem  gospodarstva, panog in 
posameznih podjetij. Preoblikovanje portfelja le 
enkrat letno bo skladu zagotavljalo tudi zelo nizke 
transakcijske stroške.

Vlagatelji, ki ste vsklade vplačevali pred zadnjim 
padcem tečajev, se najbrž sprašujete, ali se lahko 
padanje še nadaljuje. Mogoče vas bo malo 
potolažil podatek, daje v istem obdobju zlatu pad
la vrednost za več kot 25 odstotkov oziroma za 
skoraj 200 dolarjev, iz 730 dolarjev na 540 dolar
jev na unčo. Kot razlog za rast cene zlata se je v 
medijih pogosto navajal strah pred inflacijo in 
padanjem cene dolarja proti ostalim valutam, zara
di naraščajočega trgovinskega primanjkljaja ZDA 
proti ostalemu svetu.

Vzroke za zadnje zdrse nafinančnihtrgih bi lahko 
iskali v višanju obrestnih mer, zaradi katerih zman
jkuje poceni denarja za špekulacije. Denarja ne 
zmanjkuje samo za špekulacije na surovinskih

trgih, pač pa tudi na delniških trgih, kar se je poka
zalo predvsem na tako imenovanih novih, hitro ras
točih trgih. Vtakšnih razmerah bi lahko pričakova
li, da se bo preostanek denarja mogoče raje stekal 
v najbolj stabilna podjetja z najvišjimi dividendami, 
ki so vključena v MP-EUROSTOCK.SI. Ali naj nas 
padci tečajev torej resno skrbijo?

RAZMERJE MED TEČAJI IN DOBIČKI GLAVNIH 

BORZNIH INDEKSOV 16.6.2006 

Vrednosti razmeija med tečaji in dobički podjetij (P/ 
E) za glavne evropske indekse ne dosegajo ravno 
pretirano visokih vrednosti. Nemške (DAX) in fran
coske delnice (CAC) trenutno kotirajo po 13-kratniku 
trenutnih dobičkov, kar je pod zogovinskim pov
prečjem. Glede na napovedano rast dobičkov v te
kočem letu znaša pričakovano razmerje med tečaji 
in dobički (Est P/E) celo še manj, pod 12. Poenostav
ljeno rečeno bodo pri trenutnih borznih cenah in tre
nutnih dobičkih največja francoska in nemška pod
jetja v dvanajstih letih z dobički poplačala lastnike.

Če kazalnik P/E obrnemo na glavo, nam pove 
isto stvar z drugega vidika. Trenutni dobički podjet
ij predstavljajo 1/12 oziroma približno osem 
odstotkov vrednosti cene delnic. Seveda podjetja 
vseh dobičkov ne izplačajo lastnikom v obliki divi
dend. Francoska in nemška podjetja izplačujejo 
približno triodstotne dividende (Dividend Yield), 
preostalih pet odstotkov pa bodo lastniki prej ali 
slej užili v obliki rasti vrednosti delnic, če bodo le 
dovolj potrpežljivi.

Borut Repše

CESTE NAŠE VSAKDANJE

V e l i k o  v p r a š a n j  i n  m a l o  o d g o v o r o v

Ni lahko vzdrževati cest z malo denarja. Še  težje je skrbeti za poško

dovana cestišča, če denarja sploh ni. Slovenija je v izgradnjo avtocest

nega križa v zadnjih letih vložila veliko sredstev, kar pa se žal pozna na 

ostalih cestah, ki na nekaterih odsekih prav katastrofalne. Država pravi, 

da se  bo tudi za obnovo teh cest našel denar. Verjamem in zaupam, le 

zakaj ne bi? Moti pa me način obnove in vzdrževanja cestišč, ki ni nič 

drugačen kot v času starega socializma. Rezultat tega so  obnovljena ces

tišča, ki ne vzdržijo niti tri leta, pa so  zopet potrebna obnove.

Preprosto ne razumem, zakaj im
amo pri nas še vedno bankine iz 
peska, ki uničuje robove asfaltne 
prevleke in je  smrtno nevaren tako 
za motoriste kot tudi za avtomobil
iste. Da ne govorim o o stroških  
vzdrževanja in izgledu ceste ter 
okolice. V tujini, na primer v Avstriji 
im a jo  zelenice do roba asfaltne 
prevleke. Vsekakor lepše in cene
jše za vzdrževanje.

Obnove cestišč se lotevamo na pol 
in na hitro. Regionalno cesto skozi 
Savinjsko dolino krpajo vsako leto po 
nekaj metrov. Malce izkoplje jo,

malce nasujejo in malce potlačijo. 
Čez dve leti je  situacija enaka! Pa 
zopet pride vsa »mašinerija« in ponovi 
postopek. Verjam em , da je  tudi 
račun ponovljen. Če bi v prvem ko
raku naredili bolje in kvalitetneje, 
potem verjetno čez dve leti ne bi 
potrebovali ponovnega krpanja. 
Ampak nekdo očitno mora zaslužiti.

Sprašujem se, zakaj naši cestarji 
tako površno označujejo delo na 
cesti? Če se v mraku pripelje k nam 
kakšen tu jec z m otorjem , lahko 
samo zdrsne po cesti, policisti pa 
bodo kot vzrok nesreče zapisali

neprilagojeno hitrost! Toda če bi 
pripeljal iz Šaleške doline, ne bi do 
Mozirja videl nobene oznake za 
delo na cesti, saj je le-ta postavlje
na ob glavni cesti Celje-Mozirje že v 
Soteski.

Ne razum em , zakaj prom etne 
označbe v Sloveniji stojijo postrani, 
kot da piha burja. Vsak prometni 
znakje malce zamaknjen v levo ali 
desno in vsakje na drugi višini - ka
kor se je  pač zdelo vzdrževalcem 
ceste. Po mojem mnenju je to čista 
»šlamparija«. Ko se pripeljem v Istro, 
s to jijo  p rom etne označbe lepo 
navpično oziroma vodoravno in na 
isti višini. Skratka, Hrvaška je po tej 
plati urejena precej bolj, kot smo 
ponosni S lovenci p rip rav ljen i 
priznati.

Naj mi, prosim, nekdo pojasni, za
kaj z novo ureditvijo nazorskega 
križišča pri bencinski črpalki ni bil 
zgrajen pločnik do Hišnih aparatov

in Elkroja? Poznam razloge (beri: 
izgovore), toda v Braslovčah in Le
tušu so sposobnejši in so dobili 
pločnike. In zakaj, lepo prosim, dela 
sem afor pri Hišnih aparatih cele 
dneve, ko pa bi lahko samo ob pro
metnih konicah? Videl sem že več 
vozil, ki so peljala skozi rdečo luč, ker 
sovozniki očitno navajeni, daje ved
no vse prosto. Smrtno nevarno!

In ko seštejem vsa ta vprašanja, 
me ne preseneča več, da je  ob 
vsakem smrtnem primeru najlažje 
nap isa ti a lkohol, neprilagojena 
hitrost ali iz neznanega vzroka. Ko 
bo na avtobusni postaji pri nazorski 
osnovni šoli stopil otrok pred avto
m obil, bo verje tno  p isa lo  »iz 
neznanega vzroka«, občina in šola 
pa nista sposobni postaviti navadne 
ograje na otoku, kjer otroci stojijo, 
ko čakajo na avtobus, ki bi prepreči
la možno nezgodo, Le zakaj?

Igor Pečnik



LJUBNO OB SAVINJI

J u r e t a  ( z o p e t )  n i s o  n a š l i

Pred dobrimi šestimi leti, natanko 7. aprila 2000, je za 18-letnim dija

kom iz Celja, Juretom Plevnikom Golobom, izginila vsakršna sled. Tiste

ga  usodnega aprilskega dne se ni vrnil iz srednje šole, ki jo je obiskoval. 

Upanje, da Jure vendarle nekje je, ali da zgolj njegovi posmrtni ostanki 

čakajo, da jih nekdo najde in jih položi k večnemu miru, predvsem pri 

njegovi materi Iki Plevnik, še vedno živi.

Doslej so policisti preverili brez 
števila namigov, izvedena je  bila 
v rs ta  iska ln ih  a kc ij, nobena 
tovrstna poteza doslej pa ni obrodi
la oprijemljivejših rezultatov. Kljub 
temu policisti in kriminalisti prime
ra še niso zaključili. Pravijo, da bo 
primer za njih končan takrat, ko 
bodo pojasn jene  o ko lišč in e  in 
razsve tljene  vse p od ro bn os ti 
mladeničevega izginotja.

Pretekli petek, to je 16. junija, so se 
mozirski policisti s pomočjo pripad
nikov gorske policijske enote, vodnik
ov službenih psov in kriminalistov 
znova podali v iskalno akcijo. Tokrat

so temeljito prečesali težko dos
topne terene Tera. Iskalne akcije se 
niso lotili zaradi kakršnihkoli odkritih 
novih dejstev, ampak zaradi tega, ker 
om enjenega obm očja  v zvezi s 
pogrešanim še niso temeljiteje pre
iskali. Na tem območju imajo počitni
ško hišo starši fanta, ki naj bi tistega 
aprilskega dne zadnji videl Jureta, in 
ki naj bi od takrat svoje izjave o dog
ajanju tistega dne večkrat sprem
injal, nato pa seje zavil v molk. Jure
tova matije za oprijemljivo informa
cijo ponujala deset tisoč takratnih 
nemških mark.

Kljub mnogim naporom in obilici

V SPOMIN

M i l k a  K R A N J C

7. junija je gospa Milka Kranjc za vedno zatisnila 
svoje ljubeče oči. Rodila se je 14. maja 1914 v Lučah 

v družini Rop. Otroštvo je preživela v Bočni pri starih starših. Osnovno 
šolo je obiskovala v Lučah in pozneje sodelovala v kulturnih društvih. 
Leta 1950 se je preselila v Nazarje, kjer sta si z možem zgradila dom. Tu 
je živela srečna družina Kranjc.
Ljubila je rože, knjigo in domačo grudo. Vse je opevala v svojih pesmih, 
ki so bile polne hrepenenja in ljubezni. Bila je članica društva Slap in tu 
objavljala svoje pesmi. Napisala pa je tudi knjižico pesmic z naslovom Iz 
moje gredice.
Njen dom je bil topel, domač. Vedno veder obraz je pričal, da je ostala 
zvesta mladostnim načelom ljubezni in miru. Imela je veliko prijateljev, ki 
jobomopogrešali.Nikolini mirovala, nj ene roke in misli so vedno delovale 
-  dokler... Dva meseca se je borila za življenje in nazadnje omagala... Naj 
ji bo lahka zemlja slovenska... Ohranili jo bomo v lepem spominu.

M a r ija R o č n ik

vloženega truda iskalna akcija ni lahko povezali s pogrešanim Jure- 
obrodila nobenega oprijemljivega torn.
sadu, saj niso našli ničesar, kar bi Benjamin Kanjir

Gorazd Simon Trbovšek, 

pomočnik komandirja 

Policijske postaje Mozirje:

»Iskalna akcija je potekala na ob
močju Tera, kjer je  zelo zahteven 
teren. Zaradi tega so bile sklicane 
gorska policijska enota, ki je za te 
stvari usposobljena, enota vodnik- 
ovslužbenih psov in kriminalistična 
služba. Sodelovalo je okoli 20 ljudi.

Ko seje  ta fant izgubil, je  bila or
ganizirana zelo obširna iskalna ak
cija, aktivirano pa je bilo neprimer
no večje  š te v ilo  ljud i. Zaradi 
izredne zahtevnosti terena ta del

ni bil pregledan. Gre za izredno 
strm a pobočja, na njih je  veliko 
posekov, svoje je  opravila tudi ero
zija. Del tega terena je  bilo zato 
potrebno preg ledati s pom očjo 
vrvi. Takrat gorska policijska eno
ta še ni bila tako aktivna. Policija pa 
ima edina pooblastila, kar se tiče 
iskanja pogrešanih oseb. Zaradi 
tega to  obm očje  še ni b ilo  pre
gledano. Šlo je  torej za edini del 
terena, ki še ni bil dodobra preče

san z naše strani. Zato je obstajala 
m ožnost, da bi tu  lahko našli 
kakršnekoli ostanke pogrešane 
osebe. Seveda po podatkih, ki jih 
ima kriminalistična služba.

Okoli šeste ure z jutra j smo se 
zbrali v Mozirju, akcija je  potekala 
do nekako 15. ure. Žal ni bilo us
peha, saj nismo našli ničesar. Iskali 
pa smo oblačila in druge predm
ete, ki bi nas lahko poveza li s 
pogrešanim.«

MOZIRJE

O d k r i t j e  n a d o m e s t n e g a  s p o m i n s k e g a  o b e l e ž j a

V počastitev dneva državnosti 

bodo člani Zveze borcev in 

udeležencev narodnoosvobod

ilne vojne Mozirje v soboto, 24. 

junija, ob 10. uri dopoldne odkrili 

nadomestno spominsko obeležje, 

posvečeno deležu partizanskih 

kmetij v narodnoosvobodilnem  

boju.

Spominsko obeležje na zelenici 
pred veterinarsko postajo so Mozir- 
jani postavili leta 1982. Bilo je in os
taja edino partizansko spominsko 
obeležje v S loveniji, posvečeno 
kmetijam. Te so odigrale v partizan
skem boju odločilno vlogo. Mnoge 
kmečke družine so v tem boju izgu
bile svoje najdražje. Spomenika

Kmečka družina, lesenega kipa 
pokojnega kiparja Janka Dolenca, 
žal tudi najboljši restavratorji niso 
m ogli rešiti, saj ga je  zob časa 
preveč načel. Člani odbora kra
jevne organizacije Zveze borcev so 
se zavedali, da morajo zato poskr
beti za nadomestilo. Zelo so bili ves
eli ponudbe Muzeja narodne osvo
boditve iz Maribora, da jim  v ta na
men zaupa v oskrbo spomenik, 
delo pokojnega umetnika Toneta 
Svetine, znanega pisatelja knjige 
Ukana. Spomenik, ki ga sestavlja 
orožje, zvarjeno v stožec, izgleda 
kot požeto žito, trdno povezano v 
snop. Snop pušk naj bi bil povezan 
tako trdno, da se naj ne bi nikoli več 
razvezal.

Vse, ki spoštujete spomin na nar
odno zavedne kmečke družine iz 
naše doline, člani Zveze borcev va
bijo na krajšo svečanost ob otvoritvi 
tega spominskega obeležja. Naj ne 
gre v pozabo, da so tudi kmetje v naši 
zgodovini veliko prispevali za to, da 
lahko sedaj v miru in ponosno 
praznujemo praznik naše države 
Slovenije.

SB

Spomenik Kmečka družina, ki ga 
je zob časa preveč načel, bo 
zamenjalo delo pokojnega 
umetnika Toneta Svetine
(foto: C ir il M. Sem)



OBČINA GORNJI GRAD,
Attemsov trg 3 ,3 3 4 2  Gornji Grad

VABILO NA I. PROSTORSKO KONFERENCO

Vabimo vas, da se udeležite prve prostorske konference za ureditev 
območja rekreacije z začasnimi prenočitvenimi zmogljivostmi "Prek- 
štan", ki bo v petek, 7.7.2006, v sejni sobi občine Gornji Grad ob 11.00 
uri.

Seznanili vas bomo s predvidenim programom urejanja območja 
rekreacije z začasnimi prenočitvenimi zmogljivostmi v Gornjem Gradu.

Na podlagi predvidenega turističnega razvoja kraja ter predviden
ega načina urejanja po prostorskih sestavinah planskega akta občine 
načrtujemo izdelavo lokacijskega načrta za območje "Prekštan", s ka
terim želimo ustrezno dopolniti zunanjo podobo kraja v okviru pred
videnih planskih prostorskih možnosti.

Vljudno vabljeni!
Župan Občine Gornji Grad 

Toni RIFELJ

Colnaric-Žunterjev m em orial 
v malem nogometu 

Varpolje 2006

Organizator Športno društvo Gmajna 

Kje: Športni park Varpolje 

Kdaj: sobota, 1. julij 2 0 0 6 , ob 13. uri
Prijave in ostale informacije: GSM 041 763-853 (Franjo)

Nagrade:

1. mesto: prehodni pokal, pokal v trajno last, praktična nagrada
2. mesto: pokal v trajno last, praktična nagrada
3. mesto: pokal v trajno last, praktična nagrada

Število ekip je omejeno, zato se prijavite čim prej!

ŠD Gmajna Varpolje

H o t e l  p l e s n iK
★  ★  ★  ★

Z a p o s l i m o  
n a t a k a r j a  

z a  d o lo č e n  ča s.
Pogoji: ustrezna izobrazba 
in znanje vsaj enega tujega jezika.

Prošn je z dokazili p ošljite  na naslov:
H O T E L  P L E S N IK , Logarska dolina 10, 3 3 3 5  So lčava

Inform acije : M iloš Pečovnik -  tel. 0 3 -8 3 9  2 3 0 0

S a v in js k e  d o lin e

Krajevna odbora Rdečega križa in Karitas 
vabita na

DOBRODELNI KONCERT, 
ki bo v petek, 30. junija, ob 20. uri 

v Športni dvorani Nazarje
N astopa jo :
- R ob i G o ličn ik  z  h a rm on ika rji
-  S tan e  V id m a r
- K ra jca rji
- m o šk i pevsk i z b o r B očna
- m e ša n i pevsk i z b o r N azarje
-  M o jca  B itenc
- ses tri P e tra  in P o lona
- Teja Š tru ke lj
- d ru ž in a  Z a vo lo vše k
-  d ru ž in sk i trio  P o g la d ič
- jo d la r  L o jz  s p rija te lji

P ro g ram  bosta  p ovezo va la  Jan ja  Irm an K o la r in 
S e b a s tja n  K am en ik .
Z b ra n a  s re ds tva  b odo  n a m e n je n a  za  p o m o č  pri 
re h a b ilita c iji M a rtina  P od rižn ika  iz S po d n jih  Kraš.

Pokrovitelj koncerta: Občina Nazarje

Medijski pokrovitelj: m

TURISTIČNO DRUŠTVO 
REČICA OB SAVINJI

vabi na tradicionalno, 27. prireditev

OD LIPE DO PRANGERJA, 
ki bo od nedelje, 2 5 . junija, 
do nedelje, 2 . julija 2006

PROGRAM PRIREDITVE:
Nedelja, 25. junij, ob 17. uri: Osnovna šola Rečica
• odprtje razstav:
- likovnih del Danice Janžovnik
- del mladih zgornjesavinjskih likovnikov
- Ročna dela nekoč in danes (v programu bodo sodelovali 
učenci Glasbene šole Nazarje in Vrtca Rečica)

Petek, 30. junija, ob 15. uri: igrišče Varpolje
• turnir v odbojki na mivki (organizator ZSŠK)

Petek, 30. junija, ob 20. uri: Turistična kmetija Dobrovc, 
Poljane
• predstavitev knjige Jožeta Galiča Zaradi pesmi (organizator 
KUD Utrip; spremljajoči program citrarka Cita Galič)

Sobota, 1. julija, ob 20. uri: sred išče Rečice
• V EČER  POD TRŠKO LIPO
- Godba Zgornje Savinjske doline
- Štajerskih 7
- harmonikar Matija Veninšek

ZA ZABAVO BO SKRBEL ANSAMBEL ŠTAJERSKIH 7!

Nedelja, 2. julija, ob 15. uri: Športni center Rečica
• zabavne igre med zaselki KS Rečica
(moderator Franci Podbrežnik) VABLJENI!



G l a s b a  m u  j e  v r n i l a  v o l j o  d o  ž i v l j e n j a

Ko smo Martina obiskali v Spod

njih Krašah, sta bila doma sama z 

mamo Romano. Sicer pa sta v 

družini še  oče Roman in ena

jstletna Kristina. Martin je priku

pen fant, ki mu na prvi pogled, 

dokler sedi, ne bi pripisali težav, 

s katerimi se spopada že vse od 

tistega usodnega septembrskega 

dne, z njim pa tudi njegova  

družina.

»Martirije bil vedno živahen fant, 
rad seje  smejal in vedno je  prepe
val. Najbolj g a je  zanimala narod
nozabavna glasba. Treniral je ka
rate in se ukvarja l z m ode la r
stvom. Tega je  imel izredno rad. 
»Če smo mu prepovedali oditi k 
modelarskemu krožku, je bila zanj 
največja kazen,« pravi mama.

»Vjesenije odšel na lesarsko šolo 
vškofjo Loko in ko so me poklicali in 
mi povedali, da se je  po uri telo
vadbe zgrudil in da so ga prepeljali 
na Klinični center, nisem mogla ver
jeti. Mislila sem, da so se zmotili,« 
pravi mama. Martina je  zadela 
možganska kap, za njegova leta 
dokaj neobičajno. Čez dva dni, koje 
bil že na Pediatrični kliniki, je doživel 
še hujši napad in bil štiri dni v komi. 
Ves čas je bila z njim v bolnišnici, 
prihajal pa je tudi mož. S strahom in 
upanjem sta bedela ob sinu in si 
želela le, da se zbudi iz kome, ne 
glede na to, kakšne bodo posledice 
po dveh možganskih kapeh.

In ko seje Martin zbudil, so se pos
ledice res pokazale. Prizadeta je 
bila cela desna stran. Bilje na inva
lidskem vozičku in izgubil je  nekat
ere m otorične sposobnosti; 
sposobnost govora, ni mogel sam 
jesti, desna roka je bila negibljiva. Pa 
tudi sicer je bil videti nerazpoložen, 
celo depresiven, razlaga Romana. 
V bolnišnici pa sta ga obiskala sošol
ca David in Gašper, ki je prinesel s 
seboj frajtonarico in Martinu zaigral. 
»Toje bil trenutek, ko seje  našemu 
sinu znova vrnila volja do življenja, 
od tu naprej je šlo na bolje. Tratniko
vim smo zelo hvaležni tudi za ostalo 
pomoč, za prevoze.«

Martina so prepeljali na Inštitut 
RS za rehabilitacijo. Strokovnjaki 
so se zelo zavzeli zanj in tako poča
si okreva. Sedaj so ga poskusno 
spustili domov, od koder ga mama

zadeva z našim sinom. Samo do
brim ljudem gre zahvala, da nismo 
že čisto obupali, saj je bilo lani za 
nas res nesrečno leto. Čisto nena
doma mi j e  umrla mama, m ožje  
imel hudo p rom etno  nezgodo, 
pogorela nam je kuhinja in nazad
nje še najhujše, to z Martinom.«

Vendar se Martinu stanje le iz
boljšuje. Poskusno so mu dali na 
levo roko protezo, ki preprečuje 
uporabo levice, tako da se bolj 
poslužuje prizadete desne roke. 
Tudi razum evan je  in govor se 
počasi vračata. Martin se po tele
fonu že lahko m alo pogovarja z 
očetom, ko ga ta pokliče iz službe.

»Do maja sem bila v bolniškem 
staležu, sedaj pa delam na tri iz
mene. Sodelavci v BSH, kjer sva 
oba z možem zaposlena, mi gre
do na roke, če m eje  treba zamen
jati, pa tudi možu so omogočili, da 
dela le dopoldne, da se tako vrsti
va za Martinovo varstvo, saj ga ne 
moreva pustiti samega,« še doda 
Romana Podrižnik.

K rajevna o dbora  K aritasa  in 
Rdečega križa Šmartno ob Dreti 
pripravljata dobrodelni koncert v 
petek, 30. junija ob 20. uri v Šport
ni dvorani Nazarje, katerega čisti 
izkupiček bo namenjen Martinu 
Podrižniku.

Marija Lebar

w w w .nov ieos.s i

Skupna poraba: 6 ,0-9,31/100 km. Emisije CO2:162 -  223g/km .

Mama Romana ni mogla verjeti, ko so ji povedali, da je njenega sina 
Martina zadela možganska kap pri uri telovadbe

(foto: Marija Lebar)

vozi na terapije, ki pa jih izvaja tudi 
doma. Čeprav so se vmes poka
zale komplikacije zaradi jemanja 
močnih zdravil in je  marca Martin 
doživel še epileptični napad, zdaj 
lahko hodi, tudi govor se mu vrača 
in prebudila se je  gibljivost desne 
roke, najprej v ramenu, nato pa tudi 
v ostalih sklepih, čeprav še ne pov
sem.

Nemalo zaslug za tako izboljšan
je gre pripisati Martinovi volji, moč
ni podpori cele družine, predvsem 
pa harmoniki. Martin je z gibi vse

bolj kazal, da si želi harmonike, in 
oče mu jo  je obljubil, ko bo Martin 
lahko toliko premikal roko, da bo 
igral. Za poučevanje harmonike je 
posredovala prim. asist. Hermina 
Dam jan, ki je  za to  nagovorila  
M atjaža Končana iz popularne 
skupine Čuki. Ravno med našim 
obiskom v Krašah je  Matjaž klical, 
da so se dogovorili za termin za 
vaje, ko prideta Martin in mama v 
Ljubljano.

»Zelo sm o hvaležni tud i logo 
pedinji Mihaeli Vovk, ki si toliko pri

Novi Eos.
Kabriolet za vsakogar.
Za vročekrvne in  premražene. Za drzne  in  previdne.

Za praktike in  za  romantike. Za op tim iste  in  realiste.

Za za ljub ljence v kabrio lete in  za oboževalce kupejev.

Za poč itn ice  in  za vsak dan. N ov i Eos združuje najboljše 

iz  obeh svetov, saj se p r iv lačn i kupe s trdo streho in 

p o m ičn im  strešn im  oknom  v sam o 25 sekundah 

sprem en i v d in am ičn i kabrio let. D obrodošli v poletje!

A v t o c e n t e r  M e h  d .o .o .
K o r o š k a  7 d  V e l e n j e ,  t e l . :  0 3 /8 9 6  8 5  19

NA OBISKU PRI MARTINU PODRIŽNIKU IZ SPODNJIH KRAŠ



ii 5 i m E r
okna in vrata

MODRA ŠTEVILKA

(((•08010 27)
www.simer.si

Okna s prezračevalnim 
sistemom AirMatic!

(za zdravo in prijetno bivanje)
Novo - PVC okna v barvi RAL9006 - (okna v  barvi ALU oken!)

OPTIKA MATEJA LIKEB TERNIK
s.p., Na trgu 5, Mozirje

PŠULIl® ©BDd&oDRfll
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T e le fo n : 0 3 /8 3 9 - 4 9 - 5 3 Delovni čas: od 8h - 19h 
Sobota: od 8h - 12h

sigma barve
odlikujejo 

vrhunska kvaliteta, 
konkurenčne cene, 
čisti barvni odtenki, 

majhna poraba, 
izredna prekrivnost, 
dolga obstojnost in 
enostavna uporaba.
T R G O V IN A  j r t h  

I B AR VE L A K I A l | - < i \  d.O.O.
Levec 56, Petrovče. 03/ 547 17 18

S I G M A

C O A T I N G S

p rire ja

1. državno prvenstvo 
Inline slalom 

Luče 2 3 .6  - 2 4 .6 .2 0 G6

KATEGORIJE
1. ) C ic iba n i [ - d o  letnika 1995]
2 . ) Mlajši dečk i in dek lice  [1993 in 1994]
3 . ) Starejši dečk i in dek lice  [1991 in 1992]
4 . ) Č lani in č la n ic e  [1990 in starejši]

PRIJAVE
Prijave sp re je m a m o  najkasneje d o  22.6.2006 
na  : in fo@ in line-luce .com
v e č  inf. na: www.inline-luce.com

petek- koncert REBEKA DREMELJ 
sobo ta - ans.OJSTRICA in TANJA ŽAGAR

Toplotno izolacijski fasadni sistemi!

Za prijetno bivalno klimo 
v vročih dneh in prihranek pri 
ogrevanju v mrzlih dneh.

Zagotovite si ustrezen toplotno 
izolacijski fasadni sistem.

P o z im i t o p l e j e ,  

p o l e t i  h l a d n e j e !
Na podlagi 20 letnih izkušenj Vam bomo 
brezplačno svetovali pri izbiri pravega fasadne
ga sistema (priznanih izdelovalcev materialov 
Roefix ali Baumit) pri sanacijah ali novogradnjah! 
Le tega vam bomo po naročilu kvalitetno in 
cenovno ugodno tudi izvedli

P o k l i č i t e :  ( 0 3 )  7 0 5  3 0  5 7  a l i  ( 0 4 1 )  6 4 2  6 4 3
IZDELAMO VSE VRSTE FASAD,
NOTRANJE IN ZUNANJI STROJNE OMETE 
TER STROJNE TLAKE, GRADIMO POSLOVNO - 
STANOVANJSKE OBJEKTE, POLOŽIMO 
KERAMIKO IN UREDIMO OKOLICO!

Šešče 4 8 /a , Prebold, te l. 0 3 /7 0 5  30 5 7 .0 4 1 /6 4 2 -6 4 3 , E-mail: termo.sgd@einall.si

1 T E R M O  S G D d .o .0.



BOGATA SEZONA RAČUNALNIŠKEGA OPISMENJEVANJA V NAZARJAH

Z a k l j u č i l i  t r e t j i  o s n o v n i  r a č u n a l n i š k i  t e č a j

Prejšnji četrtek sta župan občine Nazarje Ivan 
Purnat in direktorica Ljudske univerze Velenje 
Mirjana Šibane v Centru za samostojno učenje v 
Nazarjah podelila potrdila 17 udeležencem za 
udeležbo na osnovnih računalniških tečajih. Ta 
so bila so financirana  iz sredstev nazorske 
občine in drugih virov, ki jih je zagotovila Ljudska 
univerza Velenje.

Že tretji tečaj, ki je  potekal na Osnovni šoli 
Nazarje, je  skupina enajstih občanov uspešno 
zaključila pod mentorstvom predavateljice Ber
narde Matko, na osnovni šoli vŠoštanju pa še šest 
delavk ozirom a delavcev iz podjetja Elkroj 
Nazarje, ki jih je poučeval Darko Jug. Ob kratkem 
srečanju, na katerem so predstavili anketo 
odgovorov slušateljev o izvedbi tečajev, je bilo v 
skupno zadovoljstvo izvajalcev in udeležencev 
izraženo zadovo ljs tvo  nad kakovostjo  
izobraževanja, pridobljenim znanjem in organ
izacijo ter izvedbo tečajev. Slušatelji so se zah

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MOZIRJE

valili županu občine Nazarje Ivanu Purnatu za 
finančno pomoč, predstavnikom Ljudske uni
verze Velenje pa za profesionalno in prijetno iz
vedbo računalniških tečajev. Kot je dejal župan, 
bodo tudi v prihodnje tovrstno izobraževanje na

osnovni ravni še podpirali, za nadaljevalne in 
specialne tečaje pa bi se naj občani opirali na 
lastna sredstva ter financiranje zainteresiranih 
podjetnikov.

Jože Miklavc

Udeleženci zadnjega računalniškega tečaja v minulem šolskem letu, skupaj z županom občine 
Nazarje Ivanom Purnatom (šesti z leve), direktorico Ljudske univerze Velenje Mirjano Šibane 

(peta z leve) in predavateljico računalništva Bernardo Matko (tretja z leve)
(foto: Jože Miklavc)

N a  p r i j e t n e m  i z l e t u  s o  s i  o g l e d a l i  K o r o š k o

Mozirski upokojenec je list, ki bralce redno 

seznanja z delovanjem društva upokojencev in 

njihovih sekcij, jih obvešča in vabi na razne 

izlete ter druženja. V  zadnji številki so bili člani 

Društva upokojencev Mozirje vabljeni kar na tri 

izlete. Žal je bilo zanimanje za enega tako ma

jhno, da je odpadel. Tudi za druga dva ni bilo 

veliko prijavljenih. Resnično je lahko žal vsa

komur, ki se ni udeležil izleta na Koroško, kjer je 

bilo je čudovito.

V lepem jutru so se upokojenci razpoloženi 
odpeljali z mozirske avtobusne postaje proti Ve
lenju in se za jutranjo kavico ustavili na sloven
jegraškem letališču. Nato so nadaljevali pot do 
Iverčkega jezera, kjer so se lahko odžejali in že 
prijetno pogreli nasoncu. Pri naslednjem postanku 
so si ogledali domačijo koroškega pisatelja Lovra 
Kuharja - Prežihovega Voranca. Da jim  zaradi 
predolgega sedenja ne bi sklepi preveč »zastali«,

so se podali do Prežihovine po prijetni gozdni ces
ti. Tam so si ogledali obnovljeno domačijo in v njej 
muzej, prijazna turistična vodička pa jim  je zani
mivo in podrobno predstavila pisateljevo življenje.

Po kratki vožnji so se ustavili tudi v Mežici, kjer 
so si ogledali rudnik, v katerem so nekoč kopali 
svinčevo in cinkovo rudo. Oblekli so si vetrovke, si 
nadeli čelade, moški pa so dobili še jamarske 
svetilke. Tako opremljeni so se s posebnim vlak
cem odpeljali vjamo, Vožnja z vozički v nederje

Pece je trajala približno 15 minut in ni bila ravno 
prijetna, a je bilo vredno potrpeti, saj je  bilo to 
enkratno doživetje vteh ozkih, zavitih rovih. Vodič 
jim  je nadvse slikovito opisoval in prikazoval na
porno delo rudarjev.

Kasneje so se odpeljali v prijetno vasico Šenta
nel. Tujih je naturistični kmetiji čakalo dobro ko
silo, po katerem jim  je simpatična turistična de
lavka povedal nekaj o njihovem kraju, nato pa jih

popeljala po vasi in razkazala krajevneznačilnos- 
ti ter okolico. Vrnili so se na kmetijo pod ogromno 
lipo pred hišo, še malo poklepetali in se spet vkr
cali v avtobus, kjer jih je že čakal mlad in prijeten 
šofer. Odpeljali so se po Mežiški dolini preko Sle
mena in Šoštanja proti domu. Nadvse zadovoljni, 
saj je bil tudi dan sončen in topel, kot bi ga naroči
li, so se veseli razšli z obljubo, da se prihodnjega 
izleta zagotovo spet udeležijo.

Marija Breznik

KNJIŽNICA MOZIRJE
N o v o s t i  s  

k n j i ž n i h  p o l i «
LEPOSLOVJE - MLADINA:
Friedrich, Joachim: Fea in čarovnikova 

skrivnost, Nevis, Ben: Trije ??? in strup po e- 
pošti, Onichimowska, Anna: Duh stare hiše, 
McCall Smith, Alexander: Gusarji pokovke, 
Banscherus, Jürgen: Izginule kotalke. 

LEPOSLOVJE -  ODRASLI:
Hostovsky, Egon: Pogrešanec, Fajdiga, 

France: Tablica čokolade, Ihiamera, With Po
nesite me domov, Sivec, Ivan: Julija iz Sonet
nega venca, Čopar, Tadej: Platnikov urok. 

STROKOVNA LITERATURA:
Miljanič, Anita: Tečaj retoriek, Corsellis, 

John: Slovenija 1945, Levitt, Steven D.: Odšte- 
konomija, Maradona, Diego: El Diego, Penko, 
Gorazd: Človek na biciklu, Prunk, Janko: Par
lamentarna izkušnja Slovencev.

Mozirski upokojenci so se imeli na izletu na Koroškem nadvse lepo
(foto: Franc Atelšek)



Kdor je cool bo šel na hip hop žur v petek, 2 3 . junija 2 0 0 6  ob 17 . uri!
Yo! Vrzi torbo v kot in ne zamudi velikega hip hop koncerta ob zaključku šolskega leta! 6Pack Čukur, 
Kocka in breakdance skupina Cele attack te bodo s sočnimi rimami in iskrivimi gibi zabavali na vrh
njem parkirišču v Citycentru Celje. Za pristno hip hop vzdušje bo poskrbela MTV voditeljica Maja 
Taraniš -  Gigia, vroče jezike pa bo hladil brezplačen sladoled za vse udeležence!
Se vidimo v Citycentru !

nakupovalno vse 
središče celia  najboljše



Z RODA V ROD V NAZARJAH

O b č i n s t v o  

i z b r a l o  T a d e j o  

K u š a r

Ob prazniku nazorske krajevne skupnosti so

16. junija pred gradom Vrbovec zaigrali frajton- 

arji na 14. tradicionalni prireditvi Iz roda v rod, 

ki je tudi izbirno tekmovanje za Zlato harmoniko 

Ljubečne. Organizatorji, mozirska izpostava 

javnega sklada RS za kulturne dejavnosti. Obči

na in Turistično društvo Nazarje so  privabili 17 

harmonikarjev različnih starosti, ki so se občin

stvu predstavili z zanimivim programom.

Barve naše doline so branili Jože Podlesnik iz 
Luč, Robert Weis in Zvonko Krumpačnik z Ljub
nega ob Savinji.

V prvem delu so se predstavili vižarji samouki, 
med katerimi sta se v finale uvrstila stari znanec 
Nazarij Stanko Vrčkovnik iz Šoštanja In Rudi

Naslov »grajski godec« je letos pripadel 
Tadeji Kušar (foto: Marija Šukalo)

Lenart iz Škofje vasi. V izbirnem tekmovanju za 
Zlato harmoniko Ljubečne se je  predstavilo 14 
frajtonarjev v kategorijah do vključno 14. leta, od 
15 do 25 let in od 41. do 60. leta.

Izvajanje polk in valčkov slovenskih avtorjev 
je  spremljal strokovni sodelavec tekmovanja 
Zoran Kolin, ki ob zaključku ni skrival navdušen
ja  nad kvaliteto izvedenih skladb. Po njegovi 
oceni seje v polfinalno tekmovanje, ki bodo letos 
zaradi velikega števila nastopajočih avgusta v 
Postojni, Čemšeniku in Bodoncih, med drugimi 
uvrstil tud i edin i Z gorn jesav in jčan  Zvonko 
Krumpačnik.

Tadeja Kušar iz Šmartnega v Rožni dolini, ki je 
bila edina predstavnica nežnejšega spola, si je 
po mnenju občinstva priborila tudi laskavi naslov 
»grajski godec«. Med nastopajočimi pa so žal 
manjkali učenci Darka Atelška in Primoža Zvira, 
ki pogosto dosegajo zelo dobre rezultate.

Marija Šukalo

DEVETOŠOLCI ZGORNJESAVINJSKIH OSNOVNIH ŠOL SE PREDSTAVLJAJO

Nadaljujemo s  predstavitvijo devetošolcev, ki v letošnjem letu zaključujejo izobraževanje v 

zgornjesavinjskih osnovnih šolah. Tokrat se predstavljajo devetošolci iz Osnovne šole Blaža 

Arniča iz Luč.

9.a razred: stojijo zgoraj od leve: Boris Brunet, Gašper Kladnik, Boštjan Voler, Jaka Kladnik, 

Tomaž Bezovnik, Uroš Dogaris, Mark Žerovnik, stojijo v srednji vrsti: Mojca Cmagar, Ajda 

Erjavec, Monika Robnik, Tina Robnik, Hana Orešnik, Katja Naraločnik, Katja Moličnik, sedijo: 

Mihaela Preprotnik, Filip Breznik, Rajko Rudnik (razrednik), Marija Povšnar, Saša Krivec.

9.b razred: stojijo zgoraj od leve: Gašper Žagar, Eugen Pečovnik, Klemen Robnik, Dominik 

Pečovnik, Tadej Nadlučnik, Matic Prepadnik, Aljaž Štorgel, stojijo v srednji vrsti: Domen 

Stakne, Maja Pahovnik, Ines Funtek, Špela Kumer, Klara Juvan, Tomaž Golob, sedijo: Brigita 

Žagar, Suzana Prepadnik, Alenka Kos (razredničarka), Rahela Pahovnik, Petra Zamrnik.



LJUBNO OB SAVINJI

S r e č a n j e  m o t o r i s t o v  p r i  

M i m i

Zanimanje niso zbujali samo nevsakdanji motorji, ampak tudi oprema 

motoristov (foto: EM S)

Najrazličnejši motorji so tudi v Mozirju privabili radovedneže, da so 

si jih pobliže ogledali (foto: C ir il M. Sem)

Kljub vročemu poletnemu soncu, 
kije motoriste vabilo na popotovan
je, se jih je  okoli 250 v soboto popol
dne ustavilo v ljubenski gostilni na 
Produ, kjer jih že nekaj let pogosti 
gospodarica Marija Podkrižnik. Mo

toristi, ki so prišli od vsepovsod, so 
se prijetno osvežili in pokramljali z 
domačini, ki so si z zanimanjem 
ogledali jeklene konjičke na dveh 
kolesih.

Savinjčan

LEPA NJIVA

P r e h o d i l i  

z a h o d n i  d e l

Kar53 Leponjivčanovseje 11 .junija zbralo pred 
domačo podružnično osnovno šolo, od koder so 
se podali na peturni pohod. Prehodili so zahodni 
del Lepe Njive in se prepričali o velikosti zaselka, ki 
leži na severno-vzhodni meji mozirske občine.

Prijatelji so se prvič podali na pot pred tremi leti. 
Tokrat so se srečali drugič. Ob koncu pohoda je 
prevladalo enotno mnenje, da mora zadeva 
postati vsakoletna. Letošnja potjih je vodila skozi 
Ržiše do Vrhovnika, naprej pod Stenami do Lazni
ka, na skrajnem severu Lepe Njive do Podvratni- 
ka in Krpuha ter naprej preko Lokov in Zajčka, ki 
predstavlja najvišjo točko vasi, nazaj do šole. Tam 
sta jih  čakala zasluženo okrepčilo in počitek.

Med potjo so se ustavili pri Upihovniku in Kr- 
puhu, kjer so bili bogato pogoščeni. Dogovorjeni 
čaj je namreč prerasel v obilno malico, ki pa je 
vsem prav prišla. Pohodniki so se ob koncu

druženja dogovorili, da naslednje leto prehodijo 
še vzhodni del Lepe Njive in nadaljujejo s tovrst
nim druženjem.

Benjamin Kanjir

Mozirski in rečiškl odličnjaki na sprejemu pri županu občine Mozirje Ivanu Suhoveršniku

(fo to : B en ja m in  K an jir)

MOZIRJE

S p r e j e m

o d l i č n j a k o v

Mozirski župan Ivan Suhoveršnik je tudi letos 
povabil v svojo sredo odličnjake iz mozirske in 
rečiške osnovne šole. V Mozirju je zadnji razred 
osnovne šole z odličnim uspehom končalo 12, 
na Rečici pa 14 učencev, ki se bodo jeseni poda
li iskat nova znanja na različne srednje šole. Ob 
spodbudnih besedah jih  je tudi simbolično na
gradil s knjigami Slovenija na dlani. Zaželeljimje, 
da bi počitnice izkoristili na čimbolj brezskrben in 
zdrav način.

Benjamin Kanjir



RAZSTAVA LIKOVNIH DEL UČENCEV
V  Š m a r t n e m  m i s l i j o  

ž e  n a  n a s l e d n j e

š o l s k o  l e t o
V Šmartnem ob Dreti je  krajevni odbor Karitas 

ob zaključku šolskega leta v veroučni učilnici 
razstavil izdelke, ki so nastali pod pridnimi rokami 
tamkajšnjih šolarjev. Tako je bilo moč videti izdel
ke iz gline, lutke iz volne, ptičke iz žaganja, škatlice 
in hiše iz kartona, papirnate rože in še marsikaj.

Razstavo so odprli v nedeljo, 18. junija, koje bila 
v Šmartnem lepa nedelja. Obiskovalce razstave 
so pogostili, vstop pa je  bil prost. Ob vhodu so 
pripravili škatlo za prostovoljne prispevke. »Vsak 
to la r je dobrodošel, tokratne prispevke bomo 
porabili za pomoč pri nakupu šolskih potrebščin 
v jeseni,« je dejala Ana Remic, ki si je  razstavo 
zamislila in jo  skupaj z učenci tudi pripravila.

Marija Lebar

V veroučni učilnici je šmarčki odbor Karitas 

razstavil izdelke, ki so nastali pod pridnimi 

rokami tamkajšnjih šolarjev

(foto: Marija Lebar)

KRANJ ^

J e l e n o v o  

p o m e t l a  s  

k o n k u r e n c o

Konec maja je  na tretji tekmi mednarodne at
letske lige Atletske zveze Slovenije v Kranju med 
drugimi atleti v različnih panogah nastopila tudi 
Mozirjanka Urška Jelen, članica Atletskega klu
ba Velenje. V kategoriji mlajše mladinke je vteku 
na 100 metrov pometla s konkurenco in s čas
om 12,48 osvojila prvo mesto. Gimnazijka prve
ga letnika že drugo leto s treningi na atletski stezi 
v Velenju dosega vidne rezultate.

Marija Šukalo

POTOPISNO PREDAVANJE NA REČICI OB SAVINJI

Z  v l a k o m  p o  J a p o n s k i

Ob krajevnem prazniku Rečice ob Savinji je 

domače kulturno društvo pripravilo potopisno 

predavanje Antona Komaija Z vlakom po Japon

ski. Predavanje je potekalo vdvorani Kulturnega 

doma Rečica ob Savinji, avtor pa ga je popestril 

z diapozitivi in glasbo iz Dežele vzhajajočega 

sonca.

Anton Komar je predstavil svojo knjigo o 

potovanju po Japonski

(foto: NadaTopovšek)

Anton Komar rad potuje po svetu, še raje pa se 
vrača domov na Rečico in s svojimi rojaki deli 
svoje izkušnje na potovanjih. Svoja doživetja na 
potovanjih je opisal že všestih knjigah, izdal pa je 
tudi nekaj literarnih del.

Predavanje je  avtor razdelil na tri dele. V prvem 
delu večera je poskusil na kratko orisati pestro 
zgodovino in geografijo Japonske, ki jo  sestavlja
jo  štirje otoki. Sledila je predstavitev knjige Z vla
kom po Japonski, ki jo  je letos izdalo Kulturno 
društvo Rečica ob Savinji. V zadnjem delu pa je 
avtor ob diapozitivih, ki jih je sam posnel, pred
stavil svoje potovanje. Na potovanje seje priprav
ljal kartri leta, povod za pot v to  daljno deželo pa 
je bila svetovna razstava EXPO 2005. Po Japon
ski je  potoval z vlakom, saj se mu je zdel na
jprimernejše transportno sredstvo, ker je  udo
ben, na Japonskem pa so tudi zelo točni vozni 
redi. Z njimje prepotoval vse štiri otoke in si ogledal 
precej naravno-kulturnih znamenitosti, vendar 
manj, kot je načdoval. Na Japonskem je  namreč 
potrebno za vse oglede muzejev, gradov in dru
gih znamenitosti vstopnice rezervirati vnaprej, 
česar pa Komar ni vedel. Kljub temu je  videl 
ogromno zanimivosti in se vrnil domov z veliko 
fotografskega materiala, ki gaje  prisotnim pred
stavil na prijetnem večeru.

NadaTopovšek

ŠPORTNO DRUŽABNO SREČANJE STARIH IN MLADIH REČIČANOV

M l a d i  p o  e n a j s t m e t r o v k a ! )

V sklopu praznovanja krajevnega praznika 
Rečice ob Savinji so se na velikem travnatem 
ig rišču  že če trtič  zapovrs tjo  zbra li rečiški 
nogometaši vseh generacij. Tekma starih in mla
dih je  predvsem prijateljsko druženje, kjer se 
nekateri srečajo spet šele po letu dni, in takšna je 
bila tudi taktika in igra obeh ekip.

Po vodstvu m ladih v prvem polčasu so v 
drugem delu starejši s svojim i izkušnjami in z 
dvem a go lom a  n a js ta re jšeg a  udeleženca

srečanja Pavla Korena uspeli rezultat izenači
ti. Tako so o zm agova lcu  od loča le  ena js t
metrovke. Tu je  bila odločilna svežina mlajših 
igralcev in njihovega vratarja, ki so na igrišču 
sicer zmagali, konec koncev pa so bili v peklen
ski vročini zmagovalci prav vsi. Sledil je  prijeten 
klepet, kjer so se že kovali načrti za prihodnje 
srečanje. To bo prav gotovo na višjem, občin
skem nivoju.

Franjo Pukart

Rečiški nogometaši vseh generacij so premagali vročino in odigrali prijateljsko tekmo

(foto: Franjo Pukart)



ZGORNJESAVINJSKA LIGA MALEGA NOGOMETA

O d i g r a n a  s a m o  e n a  

t e k m a
Kot izgleda se neslavno končuje 

še ena liga, ki že vrsto let združuje 
ekipe malega nogometa iz vseh 
šestih občin Zgornje Savinjske do
line. Vzroke, zakaj so se nekatere 
ekipe v končnici odločile predčas
no končati prvenstvo, bi zelo težko 
komentiral, dejstvo pa je, da so os
tale le najbolj organizirane in te tudi 
krojijo vrh razpredelnice. Da ekipa 
ne more sestaviti pet igralcev od 
petnajstih prijavljenih, je lahko le 
njena neresnost, kot je  neresnost 
tudi to, da je  Solčava za nekatere 
predaleč. Tako ostaja v konkurenci 
še sedem ekip, prav zadnji krog pa 
bo odločal o drugem mestu, za ka
terega se borita Ranč Burger in 
Z a lugnca-B reza-Z avarova ln ica  
Maribor. Najbolj zadovoljni pa bodo 
danes, 23. junija, v Solčavi nedvom

no Razborčani, ki so si s tremi za
porednimi naslovi zasluženo pribo
rili veliki prehodni pokal vtrajno last, 
kar v dvanajstih letih obstoja lige ni 
uspelo še nobeni drugi ekipi.

Rezultati 17. kroga: Solčava : Žek- 
ovec-Gostilna Vid 3:0 b.b., Zalugn- 
ca-Breza-Zavarovalnica Maribor : 
Razborje 1:5, Ranč Burger : ASC 
2 000  3:0 b.b., Černivšek s.p.-Piz- 
zerija pri Kumru : ŠD Gmajna 0:3 
b.b., prosta ekipa - ŠD Mladost.

Lestvica po 17. krogih: 1. Razbor
je 40,2. Ranč Burger 31,3. Zalugn- 
ca-Breza- Zavarovalnica Maribor
30,4 . Solčava 25,5. Žekovec-Gos- 
tilnaVid 15,6. ŠD Gmajna 11,7. ŠD 
M ladost 3. D iskvalifikacija - Čer
nivšek s.p.-Pizzerija pri Kumru in 
ASC 2000.

Franjo Pukart

KOŠARKARSKA LIGA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

T e k m o v a n j e  j e  z a ž i v e l o

Ob lepem vremenu ustvarijo ko
šarkarske tekme na prostem v pri
hajajočih poletnih, počitniških dneh 
čisto drugačno vzdušje. Je tekmov
alno, vendar pa predvsem  
sproščeno in prijateljsko, v glavnem 
košarka za razvedrilo.

Junij je mesec mnogih prireditev v 
vseh krajih naše doline, zato so jim  
organizatorji primorani sproti prilaga
jati termine tekem. Tretji krog lige bo 
zaradi zasedenosti igrišča v Nazarjah

že v petek, 23. junija, z začetkom ob 
19. uri. Tudi takrat bo ena tekma 
prestavljena, med seboj pa bodo ig
rale ekipe Nazarje in Mozirje mladi ter 
ŠD Vrbovec in Pizzeria 902. Prestav
ljeni tekmi bosta v petek, 30. junija, in 
naslednji dan sledi redni 4. krog.

Rezultati 2. kroga: Mozirje mladi 
: ŠD Vrbovec - prestavljeno, ŠD 
M ozirje : P izzeria 9 0 2  7 0 :62 , 
Nazarje: ŠD Raduha 96:61.

TK

TURNIR V MALEM NOGOMETU ZA OSNOVNOŠOLCE

A d r e n a l i n s k i  i z z i v  z a  v s e

S  turnirjem v malem nogometu za osnovnošolce so preteklo nedeljo v  

Krajevni skupnosti Nazatje zaključili sklop prireditev ob praznovanju kra

jevnega praznika. V  Športni dvorani Nazarje so  se v organizaciji Šport

nega društva Vrbovec in krajevne skupnosti pomerile ekipe osnovnih šol 

Mozirje, Rečica in Nazarje v treh starostnih kategorijah: letniki '92-'93, 

'94-'95 in '96-'97.

Mladi nogometaši devetih ekip so 
se vživeli v svojo vlogo in pogosto 
pokazali dobre akcije, za kar so 
zaslužni tudi njihovi trenerji, učitelji 
telovadbe na šolah. Po neutrudnos-

ti in vzdržljivosti igralcev sodeč, so 
se osnovnošolski ljubitelji okrogle
ga usnja maksimalno pripravljali, saj 
je  bil zanje to pravi adrenalinski izziv. 
Ekipe so se pomerile po sistemu

vsak z vsakim, ker pa je žoga okro
gla in nepredvidljiva, so bili zmagov
alci znani šele ob koncu. Največ 
sreče so letos imeli Nazarčani, ki so 
v vseh starostnih kategorijah osvo
jili prvo mesto, na drugem mestu so 
v kategorijah '9 4 -'9 5  in '96 -'97  
p ris ta li M ozirjan i in na tre tjem

CESTNO KOLESARSTVO

Rečičani. Ti so bili boljši od Mozir- 
janov v starostni kategoriji '92-'93. 
Za osvojena mesta so ekipe prejele 
pokale, ki jim  jih je  izročil predsed
nik Krajevne skupnosti Nazarje 
Matej Pečovnik.

Marija Sukalo

B r a t r a n c a  P u s t o s l e m š e k  v  

i z v r s t n i  f o r m i

Amateija z B in C  licenco, Janez in Luka Pustoslemšek iz Gornjega Grada, 

sta več kot uspešno začela novo sezono. Po prestopu iz kamniškega Ka

lcita v domžalsko Energijo se njihovi rezultati vidno izboljšujejo in Jane

zov naslov državnega prvaka ter Lukovo drugo mesto v svojih skupinah 

kronometra ni več nobeno veliko presenečenje.

Kolesarja Janez (levo) in Luka Pustoslemšek iz Gornjega Grada v 

domžalski Energiji dosegata vidne uspehe

Sicer nastopata tako v državnem 
prvenstvu kot pokalu, kjer sta po 
štirih tekma kronometra, z dvema 
zmagama in drugim mestom pov
sem v ospredju, za skupno zmago 
pa bo potrebno dobro oddirkati še 
cestne krožne dirke kakor tud i 
vzpone. Prav sedaj potekajo krožne 
dirke, kjer je  Luka v M ariboru že 
zmagal, Janez pa je  imel na zadnjih 
dveh tekmah v Domžalah in Logat
cu veliko smolo, saj je  obakrat padel 
in si poškodoval podlaht. Poškodba 
mu bo vsekakor preprečila nastop 
na državnem prvenstvu v cestni 
krožni vožnji, vendar sezona je  še 
dolga in priložnosti bo še veliko.

Cilji v nadaljevanju so predvsem 
čim boljši rezultati v vseh treh disci
plinah, za Luko pa bo prav gotovo 
največji izziv ohranitev lanskolet
nega naslova kralja vzponov, da pa 
je tudi letos v izvrstni formi, je  poka
zal vzpon v Zrečah, kjer je zmagal z 
absolutno najboljšim časom.

Sicer pa sta oba pridna študenta, 
predvsem  Janez, ki končuje 
fakulteto za šport, se misli preizkusiti 
tudi kot trener. Izkušnje si že pridno 
nabira s treniranjem Luka in še en
ega moštvenega kolega. Tako bo s 
kolesarstvom še kar nekaj časa tes
no povezan.

Franjo Pukart

' N

Ljubezen te najde takrat, ko si jo  
pripravljen sprejeti.



STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

T e k m a  z  m a l o k a l i b r s k o  

p u š k o

Iz izbirnega tekmovanja, kije  bilo 
v soboto, 10. jun ija , v Gornjem 
Gradu, seje dan kasneje 12 članov 
strelskih društev Zgornje Savinjske 
doline uvrstilo na tekmo z malokali
brsko puško. Ti so sestavljali štiri 
ekipe po tri strelce.

Tekmovalci so se borili za vsak

krog, kar kaže na izenačenost re
zultatov, čeprav niso bili vrhunski. Z 
82 krogi se j e Srečko Trogar pov
zpel na prvo mesto, po 69 pa sta jih 
na strelišču Zagradiše nastreljala 
drugi Jelko Suhoveršnik in tretji Pav
el Petrin.

Tomaž Trogar

Radostno
Dan Državnosti je  pravi razlog za 

veselo praznovanje in obujanje 
spominov na osamosvojitvene dni 
pred petnajstimi leti. Samostojno 
in svobodno Slovenijo, so si želeli 
številni rodovi skozi stoletja; a prav 
naša generacija je  dočakala ure
sničitev njihovih želja in hotenja. 
Zato se spodobi, da okroglo pet
najsto obletnico naše Državnosti, 
praznujemo ponosno in z veliko 
hvaležnostjo. Z hvaležnostjo naj
prej Bogu, da sm o v boju za 
obrambo Slovenije -  z do zob obo
roženo agresorskojugoslovansko 
a rm a do , ki spo m in ja  na sve
topisemsko zgodbo: - boj Davida z 
Goljatom, zmagali. Nadalje velja 
naša hva ležnost vsem  ude le
žencem vojne za Slovenijo, Ki so 
pravočasno zaznali edinstveno 
priložnost v slovenski zgodovini in 
so zastavili vse -  tudi svoje življen
je  -  za blagor domovine, za svo
bodno državo Slovenijo. Samou
mevno je in spodobi se, da imamo 
v hvaležnem spominu in veliki čas
ti tiste branilce naše Samostojnos
ti, ki so žrtvovali za samostojno in 
svo b od no  S lovenijo  na jveč -  
lastna življenja. Večna jim  bodi sla
va! Vsem tem dolgujem o veliko 
spoštovanje in zahvalo in hočemo 
storiti vse, da boste zapisani z zla
timi črkami v slovensko zgodovino.

Le v sa m o s to jn i in svobodn i 
državi Sloveniji, imamo kot narod 
in d rža v lja n i vse pogo je  in 
možnosti za duhovni, kulturni, in
telektualni, gmotni in vsestranski 
napredek -  v vseh oblikah in seg
mentih naše družbe. Nič čudnega 
ni, da nam tujci zavidajo življenjski 
standard, k ije  po oceni analitikov 
p ris to jn ih  s lužb  -  v povprečju, 
precej višji od njihovega. Zato ne 
preseneča, da bi mnogi tujci raje 
živeli v Sloveniji, kot pa v svoji lastni 
domovini.

Kako so naši predniki ljubili svojo 
domovino, pričajo -  med drugim 
tudi mnoge domoljubne in domov
inske pesmi, ki so jih  peli nekoč in 
se ohranjajo iz roda v rod; ena tak
ih je tudi sledeča: Beseda sladka 
dom ovina, ne prideš več mi iz 
spomina, kot iskra živa v srcih tliš, 
ljubezen k sebi mi budiš. Ko sonca 
žar na tebi sije, srce veselo v meni 
bije; a žalost trga mi duha, ko te 
megla nesreč obda. Če jasno  je  
obličje tvoje, veselo moja struna 
poje; a če oko se ti solzi, v potokih

praznujmo!
moje se topi. O sijaj, sijaj sonce milo, 
na ljube domovine krilo, obličje jas
ni j i  tem no in krasi s cvetjem jo  
ljubo!

Narod naš spomine hrani, pravi 
naš p reg o vo r in p rav je  tako , 
posebno, če so spom in i svetli. 
Spomini na našo osamosvojitev 
so svetli, polni obtim izma, upanja 
in življenjske moči -  tudi na naši 
lokalni, občinski in krajevni ravni. 
Ni še zb lede l spom in , kako so 
ta k ra t tud i od tuka j š li fan tje  in 
m ožje  na po loža je  -  na »bari
kade«, kako sm o se med seboj 
opogumljali, kako so pripravili ve
like kupe s lam e v Soteski -  ob 
cesti iz Mozirja proti Letušu, za 
primer, če bi prihrumeli tanki JLA 
tudi v Savinjsko dolino. Kako smo 
bili veseli dobrih novic -  na pri
mer, da so se vojaki JLA začeli 
množično predajati našim branil
cem. Seveda pa smo bili tudi za
skrb ljen i, kadar so s irene naz
nanile zračni napad. Sicer pa smo 
bili tak ra t -  preko medijev -  še 
zlasti lokalnih, vsi vpeti v dogajan
ja  na bojišču, od česar je bil v ve
liki meri odvisen nadaljn i razvoj 
dogodkov v pozitivno smer. Naj 
s p o m in i na p rib o rje n o  in 
doseže no  S a m o s to jn o s t in 
Državnost nikoli ne zbledijo, saj je  
to  edinstven m ejnik v slovenski 
zgodovin i -  tako za nas, kot za 
prihodnje rodove, le tako lahko 
vedro g ledam o v obetavno p ri
hodnost. Če so že naši davni in 
manj davni predniki čutili veliko 
ljubezen do domovine, imamo mi, 
ki smo doživeli »nasmeh zgodo
vine« - svo jo  S a m o s to jn o s t in 
Državnost, še bolj upravičen ra
zlog naše domovinske ljubezni, 
veselja in ponosa. Ne skrivajmo 
ljubosumno domovinske ljubezni 
in narodnega ponosa v sebi! Ne 
sram ujm o se tega kar nam je  v 
čast in ponos! Ne samo na državni; 
tud i na lokalni ali občinski ravni 
naredimo zunanja slavja in se jih 
udeležim o -  naši Državnosti in 
domovini na čast! Izobesimo za
stave, naj praznično plapolajo na 
naših hišah in domovih; saj prav 
zastava simbolizira našo državo in 
slovenstvo. Pokažim o ponosno 
svojo srčno kulturo in svojo slov
ensko istovetnost! Vse blagoslove 
tebi Slovenija!

Ivan Glušič 
Loke 6,3330 Mozirje

OBČINA GORNJI GRAD,
Attemsov trg 3 ,3 3 4 2  Gornji Grad

Na podlagi 31. člena in v skladu s 175. členom Zakona o urejanju 
prostora (Uradni list RS, št. 110/02,08/03) ter 30. člena Statuta Občine 

Gornji Grad (Uradno glasilo ZSO, št. 03/99,06/02) je župan občine Gornji Grad sprejel

SKLEP
o javni razgrnitvi predloga Odloka 

o lokacijskem načrtu Tičjek II

I. Predlog lokacijskega načrta Tičjek II, kije načrtovan v skladu z Odlokom 
o spremembah in dopolnilvah prostorskih sestavin dolgoročnega plana 
Občine Mozirje za obdobje od leta 1986 do leta 1998 in srednjeročnega 
družbenega plana Občine Mozirje za obdobje od leta 1986 do leta 1990 
za območje občine Gornji grad ( Uradno glasilo ZSO, št. 0 2 /02 ) -  dopol
nitev v letu 2002 (Uradno glasilo ZSO, št. 0 8 /0 4  ), se javno razgrne. 
Predlog Odloka o lokacijskem načrtu » Tičjek II« je izdelalo podjetje AREA 
LINE d.o.o. CERKNICA v junij 2006 pod št. proj. U 10/2006.

II. Predmet predloga lokacijskega načrta je predvidena ureditev na
menjena predvsem individualni stanovanjski gradnji z načrtovano 
komunalno opremo kot dopolnitev že zgrajenega območja stanovan
jskih objektov in gospodarske javne infrastrukture » Tičjek I« ter določitev 
pogojev gradnje objektov in naprav ter vodov gospodarske javne infra
strukture. Na podlagi odločbe št. 354 -0 9-2 2 7 /20 05  Ministrstva za 
okolje in prostor za načrtovanje lokacijskega načrta Tičjek II ni potreb
na izvedba postopka celostne presoje vplivov na okolje.

III. Predlog bo javno razgrnjen v sejni sobi Občine Gornji Grad, At
temsov trg 3, Gornji Grad v času od 1.7.2006 do 31. 7.2006.

IV. V času javne razgrnitve bo organizirana javna obravnava, ki bo 
potekala v sejni sobi Občine Gornji Grad v ponedeljek, 24.07. 2006 z 
začetkom ob 13 uri.

V. Z objavo v Savinjskih novicah in na oglasnih deskah Občine Gornji 
Grad se dodatno obvesti občane in ostale zainteresirane o času in kraju 
javne razgrnitve in javne obravnave.

VI. Pisne pripombe, ki se nanašajo na javno razgrnjen predlog Odloka 
o lokacijskem načrtu » Tičjek II«, lahko občani in vsi zainteresirani podajo 
z vpisom v knjigo pripomb, pisno posredujejo po pošti na naslov Občina 
Gornji Grad, Attemsov trg 3 ,3342  Gornji Grad ali na elektronski naslov: 
obcina@gornji-grad.si. Rok za pripombe k razgrnjenemu gradivu poteče 
zadnji dan javne razgrnitve.

VII. Sklep o javni razgrnitvi začne veljati osmi dan objave v Uradnem 
glasilu Zgornje Savinjskih občin. Objavljen bo tudi na oglasnih deskah 
občine po posameznih naseljih teden dni pred javno razgrnitvijo in v 
Savinjskih novicah.

Župan Občine Gornji Grad 
Toni RIFEU



C R N A  K R O N I K A

•  POŠKODOVAL ŠKARPO
Mozirje: V času med 10. in 12. junijem je  neznani storilec namerno 

poškodoval škarpo pri stanovanjski hiši v Ljubiji. Škarpa je bila beton
ska, zato se je  moral kar precej potruditi.

•  ŽLEBOVI, ŽLEBOVI
Moarje: V noči na 12. junij so neznani storilci na enem izmed objek

tov na Golteh sneli bakrene žlebove in jih odpeljali neznano kam.
V istem času so žlebovi izginili tudi s stanovanjske hiše v Rade- 

gundi.

•  ZDRSNIL NA OUU
Logarska dolina: lö .jun ija je  prišlo na regionalni cesti, ki pelje s Pav

ličevega sedla v Logarsko dolino, do prometne nesreče, v kateri je  bil 
udeležen 49-letni voznik motornega kolesa. Voznik je  z motorjem 
zdrsnil na enem izmed ovinkov, po katerem je  bilo razlito motorno 
olje. Pri padcu se je  hudo telesno poškodoval.

Dobnik Franc & Jani, s.p., Topolšica 104c, 3326 Topolšica

- IZDELAVA NAGROBNIH SPOMENIKOV, 
OKENSKIH POLIC in
DRUGIH IZDELKOV IZ KAMNA 66°^6

Pošteno, delovno in skrom no si živela, 
bogastva nikoli nisi si želela.
Im ela težko s i življenje, 
a zd a j m inilo je  trpljenje.
Srceje omagalo in dih je  zastal, 
v srcih naših, draga mama in stara mama 
p a  spom in nateza  vedno bo ostal.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame in stare mame

J o ž e f e  Š T O R G E L J
(12.4.1932 -  9.6.2006)

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih pomagali, darov
ali sveče, cvetje, za svete maše in izrekli sožalje.
Hvala zdravnici Ireni Blažič -  Lipnik, patronažni sestri Zofki, gospodu 
župniku in pogrebcem, pevcem, praporščakom ter govorniku Jožetu za 
poslovilne besede.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni

Z b o le č in o  v  s rcu  s p o ro č a m o , d a  n a s  je  z a p u s t il n a š  d ra g i

F r a n c  B EN D A
iz Spodnje Rečice

O d  n je g a  se b o m o  p o s lo v i l i  
v  p e te k , 2 3 . ju n i ja  2 0 0 6 , o b  16. u r i  

n a  p o k o p a liš č u  n a  R e č ic i o b  S a v in ji.

Ž a ra  b o  n a  d a n  p o g re b a  o d  9- u re  d a lje  v  ta m k a jš n ji  m r l iš k i  v e ž ic i.

Žalujoči: žena Vera, sinova Aleš in Uroš z družinama



MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
A le k s a n d e r  S t e b lo v n ik  s .p .  P a r iž l j e  11 c  B r a s lo v č e

Telefon: 7000-640

Pri srcu je  hudo, 
solze oči rosijo, 
poslednje še slovo, 
zvonovi zazvonijo.
V duši bolečina, 
žalosti spomina.
Tisto, kar se je  nekoč ljubilo, 
za  vedno seje izgubilo.

ZAHVALA

Ob prerani in boleči izgubi dragega moža, očeta, brata in strica

F r a n c i j a  I R N A R J A
(1.5.1965 -  9.6.2006)

Zahvaljujemo se zdravstvenemu osebju na Ljubnem, še posebno Angelci 
Šuster. Hvala g. Goličniku ter vsem duhovnikom za opravljen obred. 
Hvala vsem za darovano cvetje, sveče in za sv. maše. Zahvala pevcem 
in govornikom za poslovilne besede.
Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom in znancem, ki 
so nam v težkih trenutkih stali ob strani in ga pospremili na zadnji poti.

Žalujoči: žena, otroka, oče in mati, oba brata 
in ostali sorodniki.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage žene, mame, stare mame in sestre

Z o f i j e  R I H T E R
iz Nove Štifte 

(4.9.1936 -  30.5.2006)

se iskreno zahvaljujemo zdravstvenemu osebju Kliničnega centra v 
Ljubljani in osebju Zdravstvenega doma Gornji Grad, g. župniku Loj
zetu Ternarju za opravljen obred, Rafku Žerovniku za poslovilni govor 
in pevcem za zapete pesmi.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste darovali cvetje, sveče, za svete maše in 
darove za cerkev.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Slapnikovi

Bolečino pozdravi čas, 
spom inipa ostanejo.

Nada

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame in stare mame

L j u d m i l e  M A T J A Ž
roj. Hren 10.9.1920

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, dr. Fürstovi za njeno 
požrtvovalnost, vodstvu Centra starejših Gornji Grad, zdravstvenemu 
osebju, sosedom, prijateljem in znancem, ki ste jo pospremili na njeni 
zadnji poti, darovali cvetje, darovali za sv. maše in izrekli sožalje. Poseb
na zahvala gospodu duhovniku za opravljen obred, pevcem ter gov
orniku za poslovilne besede.

Njeni najdražji

Ata, tako hitro si odšel od nas, 
ne da bi lahko še kdaj slišali tvoj glas, 
srce tvoje je  ugasnilo, a v nas boleäno jepustilo. 
Zdaj zem lje hlad te je  objel, 
a v naših srcih vedno boš živel.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, tasta, starega očeta, 
brata in strica

F r a n c a  U G O V Š K A
( 7.8.1929 - 13 .6.2006)

p.d. Ježičevega ata iz Lenarta pri Gornjem Gradu

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste nam v najtežjih trenutkih stali ob strani in ga v tako 
velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti.
Hvala vsem, ki ste darovali cvetje, sveče, za svete maše ter za izrečena 
sožalja. Hvala gospodu župniku, organistu in pevcem, gospodu Fran
cu Bezovšku za lepe poslovilne besede in praporščakom.

Žalujoči: Vsi njegovi

S T 0 « 7 v f

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

ROPOTAR Ivan s.p.
_______________________________ ŠEMPETER, Starovaška ul. 12________________________________ ;



Z a  r a z v e d r il o

fiČM

KLIMATSKE
NEUGODNOSTI

N o v o štiftčan  s e  čud i v re 
m en sk im  ra z m e ra m : "A si 
p re d s ta v lja š , d a  m e je  š e  p re j
šnji te d e n  z e b lo  ko t p sa , d a 
n e s  p a  "šv icam " ko t konj, n e  
d a  bi kaj d e la l?"

G o rn je g ra jč a n  g a  pom iri: 
"T ežko si p re d s tav ljam  ž e  to , 
d a  bi ti karkoli de la l, kaj š e le ,  
d a  bi z a ra d i t e g a  "švical"."

Hugo Mušnik

ČAS VESELIC
"P o leg  te g a ,  d a  rad  pijem , 

tudi rad  k a k šn o  z a p o je m ,"  p o 
v e  rah lo  p reh la jen i L učan .

S o lč a v a n k a  s e  o b  tej u g o to 
vitvi z d rz n e  in p rev id n o  re č e : 
"P o te m  p a  o p ro sti, č e  s e m  
te b e  s in o č i polila z  v e d ro m  
v o d e . Č e  bi v e d e la , d a  si bil ti 
p o d  o k n o m , n e  bi nalila  tak o  
m rzle."

Blenda Tavrl

DOMAČI MUNDIAL
Ž upn ik  je  z a ra d i p o d a ljšk o v  

n o g o m e tn e  te k m e  zam u d il 
s o b o tn o  v e č e rn o  m a šo . N iko
g a r  v e č  ni bilo v  cerkv i, z a to  si 
je  mislil, d a  s o  v s e  ž e n ic e  ž e  
o d š le , k a r  vidi v  daljavi, d a  
š e le  prihajajo .

"O p ro stite , g o sp o d  župn ik , 
d a  sm o  z a m u d ile  k m aši,"  
r e č e  e n a  izm ed  njih. "N ism o 
s m e le  zam u d iti tren u tk o v  po  
n o g o m e tu , ko  s o  bili n a š i 
m o ž je  p o  dolgih  č a s ih  s p e t  
v zburjen i."

OSVAJALCA 
S POSLUHOM

KONKURENCA MED 
OSVAJALCI

N a v išin sk o  k a rav lo  je  poleti 
le ta  1991 p riso p ih a la  č e ta  te ri
to ria lcev , d a  bi jo  o svo jila . T am  
s o  jih ž e  p ričakali vojaki ju g o 
s lo v a n s k e  v o jsk e , pripravljeni, 
d a  s e  v dajo .

"S te  s e  kaj nam učili, ko  s te  
s e  povzpeli ta k o  v iso k o ?"  je  
v p ra ša l oficir s  k a rav le  oficirja 
terito ria lcev .

"K ar p rece j."
"No, tak o  v iso k o  in s trm o  p a  

s p e t  n ism o ."
"N e to. P re j sm o  m orali p re 

m ag a ti š e  d v e  n a š i če ti, d a  
s m o  v a s  lah k o  prišli prvi z a 
je t."

Samo Sprožilec

G a š p e r  s e  hvali: "Trdim, d a  
s  k ita ro  osvojim  v e č  ž e n s k  kot 
ti s  tro b en to ."

S la v k o  m u d a  d e lo m a  prav : 
"Že m o g o č e , a m p a k  ja z  s p o z 
n a m  v e č  prostih  ž e n s k  ko t ti, 
ko n a  p o g re b ih  ig ram  Tišino."

NAJMOČNEJŠI
OSTANEJO

S p o n z o r  n o g o m e tn e g a  klu
b a  o č ita  tren e rju  ek ip e , d a  je  z  
igralci p re v e č  m eh a k : "M oraš 
jim  zag ro z iti, d a  jim  b o m o  v 
p rim eru , č e  b o d o  š e  n a p re j 
ta k o  len o  igrali, ukinili v s e  
privilegije!"

"K aj? A za jtrk  v  poste lji 
tud i?"

Tugo Mernik

153'

C v e t k e  h  k o p r i v e

DOBER NASVET
Predsednik Savinjskega-gozdarskega društva Lojze Gluk: »Tu ni 

glavno vprašanje, kdo naj ima korist od gozdov, ampak kako zaslužiti 
od turizma v gozdu?«

Predavateljica na ljubljanski višji šoli za turizem Marjeta Keršič Svet
el: »Redno hodite k nedeljskim mašam in vam bo dovoljeno v turis
tične namene nabirali borovnice in druge gozdne sadeže.«

(PRI GOBAH JE POMEMBNA KVOTA PRESS)

PREMIŠLJEVANJE
Vodja skupine ljudskih pevk Pušeljc Ivana Žvipelj: »Naj v miru premis

lim, zakaj me na vsaki promocijski turneji pričakajo s praznimi vaza
mi, ko najavim, da prihajam s Pušeljcem.«

(CVETJE V JESENI PRESS)

PREDLAGATELJ
Predsednik Območne obrtne zbornice Mozirje Jani Kaker: »Izkoris

til bom strankarske povezave in predlagal obrambnemu ministru, da 
bi naši obrtniki sestavljali tanke. S tem bi se znebili brezposelnosti, pa 
še v ženskih očeh bom pridobil na veljavi.«

(POSEL STOLETJA PRESS)



S E S T A V IL
P E P S

V E Č J A
K A M N IT A
G M O T A

G L A V N O
M E S T O

M A D A G A S 
K A R J A

B R E Z IM 
NO ST,

N E IM E N O 
V A N O S T

N O Č N I
L O K A L ,

Z A B A V IŠ 
Č E

M E S T O  V  
M A N D Ž U R I

JI

G L A D K O  
U S N J E  Z A  

S E D L A R S K E  
IZ D E L K E

IVO
Z O R M A N

P R E D M E T , 
KI S E  
K A M

Z A T A K N E

M A K E D O N S 
K A

P O U T IČ A R -
K A -

V E R A

Ž E L E Z N IŠ 
K A

P R O G A ,
T IR N IC A

F IN S K I
Š A H IS T -
K A A R L E

S A K A

Z G O D N J E
V IN O

T O R Z IJS K I  
D R O G  Z A  

Z M A N J Š A N J E  
N A G IB A  

K A R O S E R I J E

O M R E Ž J E
K A N A L O V

Z A
O D P L A K E

N E P R E M O Č 
L J IV A

Š P O R T N A
V E T R O V K A

MOČNO
KRAŠKO

VINO
OVOJNICA,
KUVERTA
(KNJIŽ.)

S U R O V IN A
Z A

P L A T N O

IM E N A B E R N IK
IVAN

S L A V K O
A V S E N IK

Z A H O D
S O N C A

J A N E Ž
(LAT.)

POŠAST,
SPAKA
(STAR.)

MESTO V 
DRŽAVI 

VIRGINIJA

V R S T A
V IŠ N JE

BIBLIJSKA
MARIJINA

MATI
DODATEK 

TESTU PRI 
PEKI

AMERIŠKA
FILMSKA
NAGRADA

G O R A
V

P O S O Č J U

L E O P A R D U
P O D O B N A

M A Č K A
T R E T J I
S K L O N ,
D AT IV

Ž IVALI
B R E Z
N O G
(LAT.)S A M O

M O D E R N O
G L A S B I L O

N A
ŠTIRI

S T R U N E

VOTEL
PREDMET ZA 

KUHANJE
LASTNIK, 

KDOR KAJ 
IMA

S L O V E N S K I
H A R M O N I-

K a Š -
S L A V K O

R U D A R
(ZAST .)

TRAVNIŠKA
ZDRAVILNA
RASTLINA

D E L
T E N IŠ K E

IG R E

K O S
P O H IŠ T V A

J A N
O O R T

SUMERSKA
BOGINJA

PLODNOSTI

O D IS E JE V
O Č E

J 9#
<b*>o

P E S
G O N J A Č ,

V E L IK
L O V S K I

P E S

H R V A Š K I
N O G O M E T N I

T R E N E R -
K R A S N O D A R

EISENHO- 
WE RJ EV 
VZDEVEK

MRHOVINA,
CRKOVINA

(ZAST.)
PRIPADNIK 

IBANOV 
Z  BORNEA

BARVILO 
ZA  LASE, 

KNA

R J A V O 
L A S K A ,
T E M N O 
L A S K A

KRILO
RIMSKE
LEGIJE

ŠTEVILO 
Z DVEMA 
NIČLAMA

P R O D A J N O
B L A G O
(PO G .)

DANSKI
DRAMATIK

PETER M IR Č E
A C E V

Z G O Š Č E N 
K A

K A N D IR A N
P O M A R A N Č 

NI
O L U P E K

R E K R E A C I J S 
K A

D E JA V N O S T

Z IM S K O
J A B O L K O

Z
R U M E N K A S T .

M E S O M

L O P A T IC A
Z A

Č IŠ Č E N J E
P L U G A ,
R A L K A

Portal Savinjsko dolino

MINI SLOVARČEK:
ILAN- m esto v  Mandžuriji 
OCELOT- leopardu podobna m ačka 
ROANOKE- m esto v držav i V irginija 
TANANARIVE- glavno mesto M adagaskarja 
LIKANEC- gladko usnje za  sed la rske  izdelke

B R E Z P L A Č N O  P R A N J E

Dobro poglejte, mogoče je to res vaše vozilo. Če prepoznate 
registracijo svojega avtomobila, se do petka, 30. junija, osebno 
oglasite s prometnim dovoljenjem in izvodom Savinjskih novic v 
AVTOPRALNICI AM MIKLAVC v Nizki, kjer vam bodo brezplačno 
oprali vaš avtomobil.

( 9 M . M I K I A V C
TEHNIČNI PREGLEDI D.0 .0 .  E-naslov: a.m.miklavc@email.si

Nizka 21, 3332 Rečica ob Savinji 
Telefon: 03/838  80 90, Telefaks: 03 /838  80 91, 041 643 538



Napovednik

•  Petek (23. junij), ob 19.00. Dom kulture Gornji Grad
Proslava ob državnem in občinskem prazniku s podelitvijo 
občinskih priznanj__________________________

•  Petek (23. junij), ob 19.00. Športno igrišče Nazarje
Košarkarska liga Zgornje Savinjske doline (2 tekmi)_____

•  Petek (23. junij), ob 13.00. Luče
1. državno prvenstvo Inline slalom (zaključek z Rebeko Dremelj)

•  Sobota (24. junij), ob 8.00. Špotno igrišče Račnek Šmartno ob Dreti
Dan Menine ■ pohod na Menino planino z družabnim srečanjem

•  Sobota ( 24. junij ), ob 10.00. Veterin, postaja v Ljubiji pri Mozirju 
Slovesnost ob odkritju nadomestnega spominskega obeležja 
posvečenega deležu partizanskih kmetij v NOB 1941-1945

•  Sobota (24. junij), ob 15.00. Gornji Grad
Gasilsko tekmovanje za pokal Občine Gornji Grad_______

•  Sobota (24. junij), ob 16.00. Luče
1. državno prvenstvo Inline slalom (zaključek s Tanjo Žagar)

•  Sobota (24. junij), ob 19.00. Galerija Štekl Gornji Grad
Otvoritev razstave ljubiteljske slikarke Mojce Semprimožnik

•  Sobota (24. junij), ob 19.00. Kulturni dom Bočna
Koncert malih vokalnih skupin__________________

•  Sobota (24. junij), ob 20.00. Gostišče Trobej Gornji Grad
Predstavitev fotomonografije Edija Mavriča ■ Savinjčana

•  Sobota (24. junij), ob 20.30. Planina Borseka nad Rečico
Kresovanje______________________________

•  Sobota (24. junija), ob 21.00. Igrišče ob Savinji v Mozirju
Kresovanje ob dnevu državnosti__________________

•  Sobota (24. junij), ob 21.00. Nova Štifta
Vrtna veselica z ansamblom Modrijani______________

•  Nedelja (25. junij), ob 15.00. Dom kulture Gornji Grad
Razstava ročnih del upokojencev iz Zadrečke doline_____

•  Nedelja (25. junij), ob 17.00. Osnovna šola Rečica
Odprtje razstave ročnih del in likovnih razstav_________

•  Nedelja (25. junij), ob 19.30. Cerkev Marije Nazaret Nazarje
Koncert Suzane Hebar (kitara) in godalnega kvarteta Sinestezis

•  Četrtek (29. junij), ob 10.30. Mozirski gaj
18. srečanje upokojencev Slovenije_______________

ŽIVALI -  PRODAM

Prodam teličko -  simentalko, staro 
2 meseca; tel. 584-51-21. 
Kozlička burskega, rodovniškega, 
starega 3 mesece za rejo ali zakol, 
prodam; gsm 051/223-731. 
Prodam teličko sivko, staro 5 ted
nov; tel. 03/583-51-85.
Prodam pujske težke 25 -  30  kg; 
tel. 588-55-70 ali 031/868-931. 
Prodam teličko s im entalko, cca 
130 kg, od dobre m olzn ice; tel. 
583-51-15, zvečer.

ŽIVALI -  KUPIM

Kupim teden dni stare bikce me

snate pasme po 1000sit/kg in 300
-  400 kg. bika; gsm 031/676-833. 
Kupim kravo, bika, telico za zakol in 
bikce za nadaljnjo rejo; gsm 031 /  
533-745 .

DRUGO -  PRODAM

Po ugodni ceni prodam dva rab
ljena lesena termo okna, šir. 140 
cm X viš. 115 cm; gsm 0 41 /6 47 - 
240.
Prodam vgradni hladilnik in zam. 
omaro Gorenje ter vgr. element, ohr.
-  ugodno; gsm 0 31 /6 40 -8 62  ali 
tel. 839-48-14.
Prodam predelan kmečki gumivoz

©

(2,7 X 7 m) s traktorskim priklopom; 
gsm 041 /3 54 -5 63 .

PODARIM

Podarim zimske plašče št. 3 6 ,38 , 
42 (Mura -  zelen, vinsko rdeč) in 
bluze; gsm 031 /800-302 .

VOZILA

Prodam baiane thunder, mladinsko 
gorsko kolo, 24 col, 18 prestav, cena 
12.000 sit; gsm 041/437-727. 
Prodam hondo civic 1.4 i hb, 1.97,

ohranjena, z novimi gumami, el. 
paket,... Gsm 051 /335-735. 
Prodam vw golf 1,4 cl, 9 7 /0 4 ,5  v, z 
veliko opreme, 82.000 km, ohran
jen ; tel. 0 3 /8 3 9 -5 0 -1 4  ali gsm 
0 3 1 /6 4 2 -3 5 3 .

NEPREMIČNINE

Prodam 3,5 sobno stanovanje v 
Nazarjah; inf. na gsm 031 /617 - 
270.
Oddam sobe v najem -  v Radmirju 
99; tel. 838-10-83.

MORDA STE ISKALI PRAV TO
KM ETJE, GO ZD ARJI

Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s  strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 

BRLEČ, tel. 041/606-376.
Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 

gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
TV S E R V IS  IN PRO D AJA  T ELEV IZ O R JEV  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 

lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p.,tel. 03/584-51-94, 

gsm  041/688-094.
Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 

na terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
S T EK LA R S T V O  B EN D A  

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 

fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 03/839- 

45-10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN SP R A V ILO  L E S A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 

ceni. Gsm 051/427-350, tel. 03/584-51-84.

Jani Trans, d.o.o., Spodnje Kraše 11, 3341 Šmartno ob Dreti.
Š K R Ž A T  d.o.o.

Obnova in klesanje črk na pokopališču, obnova starih obstoječih 

nagrobnih spomenikov. Gsm 031/814-157 in 041/841-561.

Škržat d.o.o., Dobrovlje 31,3314 Braslovče.
GRATING -  GRAD N JA PO  VA ŠI Ž ELJI 

Gradite ali obnavljate, objekt, kopalnico ali fasado? Grating izpol

ni vašo željd. Gsm 041/573-971, faks: 03/838-12-46.

Grating Muhič Fahrudin s.p., Ter 69, 3333 Ljubno ob Savinji. 
P O T R EB U JETE  P E S E K , G RAM O Z ALI M ORDA  
Z E M LJO ?

Nudimo vam pesek za zidavo, omet in beton, drobljenec za drenaže 

ter gramoz za ceste, zemljo za ureditev okolice; gsm 041/651-196.

Terezija Burja s.p., Ter 69,3333 Ljubno ob Savinji.
S T E K LA R S T V O  TAM ŠE, M O ZIRJE  

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje v stek

lu, vse vrste zasteklitev, fuzija taljenja stekla. Gsm 031/305-532, 

faks: 03/839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
H ID RA VLIČN E G IB LJIV E  C EV I 

Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s  priključki za uporabo v kmet

ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 041/354- 

505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6,3332 Rečica ob Savinji.

MORDA STE ISKALI PRAV TO



ter id zavedamo,- dii J« vil čas dragocen,

P o s l u š a j t e  n a s  v s a k  d a n  

o d  5 * 3 0  d o  1 0 * 0 0  i n  1 4 * 0 0  d o  1 9 * 0 0
Radio Goldi Savinjski val d.o.o., Dolenja vas 83,3312 Prebold

DISKONTNA PRODAJA 
POHIŠTVA
PRODAJA IZVOZNIH IN 
OPUŠČENIH 
PROGRAMOV DO - 50 % 
DO RAZPRODAJE

HITRI KREDIT D O ^
VREDNOSTI 300.000,00

NOVO - KUHINJA 
DANA- 

VRHUNSKA 
KUHINJA PO 

UGODNIH CENAH

Ugodna ponudba  
pohištva za  oprem o: 
sp a ln ic , dnevnih sob, 
otroških  in m ladinskih  
sob , predsob, o m are  v  
različn ih  barvah, 
kosovno pohištvo, 
kuhinje, raču na ln iške  in 
pisalne m ize.

'P oh iš tvena  ini 
Pofzetä“176?a! Tel.: 03§03 71 q

^JÌ03*fd3 71 2E-mail: info@garant.si Internet: www.garant.si 
Del. čas: pon ■ pet od 8. do 18. ure, sob od 8. do 12. u

dom® vaie naročil® izvršil v dogovorjenem 
roku,- korektni® in profesionalno.-

O f f is t e  s@ p r i na® a i  n ra  ppkliSiite p®
te ll i l l »790  a li 041 è47 i4 0  a ll pa  nam p iš ite  rta
eiektrörfski frasiPv; ©Pl I ksv i'n je ^sa  vi'ftjske,cem



Celje - skladišče 
D-Per
7/2006

5000018337,25 COBISS ©

BSH Hišni apara ti, Nazarje d.o.o.

P r o i z v a j a m o  a p a r a t e ,  k i  j i h  

o b č u d u j e j o  t u d i  o b l i k o v a l c i

r e d d o t
O p e ka č  k ru h a  in  a p a ra t za p r ip ra v o  kave  nove  
lin i je  P orsche  d e s ig n  te r  n a jm o č n e jš i k u h in js k i 
a p a ra t M U M  8200 so  b il i  to  le to  d e le ž n i p o s e b n e  
p o z o rn o s ti.  Za v is o k o  k a k o v o s t o b lik o v a n ja  so  b il i 
n a g ra je n i p re s t iž n im  o b lik o v a ls k im  p riz n a n je m  
»Red D o t In te rn a t io n a l D es ign  A w a rd  2006«.

Vsi n a g ra je n i a p a ra ti so  iz d e la n i v  N a za rja h .

BOSCH AND SIEMENS HOME APPLIANCES GROUP
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